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SPIS TREŚCI: 
 

Lp. Tytuł Numer 

strony 

1. Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany 

 
7-10 i 65-67 

2. Interpelacje Radnych 

 
10-13 

3. Odpowiedzi na interpelacje Radnych 

 
14 

4. Przyjęcie Gminnego Programu Leczenia Niepłodności Metodą 

Zapłodnienia Pozaustrojowego na lata 2019-2020 dla mieszkańców 

miasta Krakowa 

14-26 

5. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

zmierzających do podwyżki płac dla pracowników żłobków 

samorządowych na terenie Gminy Miejskiej Kraków 

27-38 

6. Zmiana uchwały nr CVIII/2810/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

29 sierpnia 2018 r. w sprawie utworzenia i zatwierdzenia statutu 

jednostki budżetowej Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie 

38 i 72 

7. Ustalenie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania  

w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania dla spółek 

wodnych realizujących zadania związane z bieżącym utrzymaniem 

wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie 

inwestycji 

38 i 72 

8. Wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na rzecz 

Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego w Rzeczypospolitej 

Polskiej - Parafii pod wezwaniem Zaśnięcia Najświętszej Marii Panny 

w Krakowie niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej przy 

ulicy Wioślarskiej w Krakowie wraz z udziałem 95 % bonifikaty od jej 

ceny 

39 

9. Zmiana uchwały nr CXIII/2968/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

10 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 95 usytuowanego  

w budynku na os. II Pułku Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 37 % bonifikaty 

39 i 73 

10. Zmiana uchwały nr CXV/3067/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

7 listopada 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 41 usytuowanego  

w budynku na os. II Pułku Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 36 % bonifikaty 

40 i 73 

11. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 3A położonego przy ul. Puszkarskiej  

w Krakowie 

40 i 73 

12. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 640/25149 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Sądowej 7 w Krakowie stanowiącym poprzednio 

własność wnioskodawcy 

41 i 74 
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13. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 3973/503359 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Bajecznej 3 w Krakowie stanowiącym poprzednio 

własność wnioskodawczyni 

41 i 74 

14. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 38 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy 

ul. Tadeusza Kantora Nr 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

41 i 74 

15. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/4 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego 

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy w wymienionej 

części 

42 i 75 

16. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/4 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego 

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni w wyżej 

wymienionej części 

42 i 75 

17. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 34 położonego przy ul. Rydlówka  

w Krakowie 

42 i 75 

18. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Nowosądeckiej 23 

43 i 76 

19. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 13/1000 części w nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Pachońskiego 16  

w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni 

43 i 76 

20. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Nowosądeckiej 23  

w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni we 

wskazanej części 

43 i 76 

21. Zmiana uchwały nr VI/99/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 108 usytuowanego  

w budynku na os. Handlowym 8 w Krakowie na rzecz najemcy  

z zastosowaniem 41% bonifikaty 

 

 

 

 

44 i 76 
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22. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5011/1116358 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 20 w Krakowie stanowiącym poprzednio 

własność wnioskodawcy 

44 i 77 

23. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/8 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 5494/351496 części w nieruchomości gruntowej związanego z 

lokalem mieszkalnym położonym na os. Piastów 44 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy w wyżej 

wymienionej części 

44 i 77 

24. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego 

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni w wyżej 

wymienionej części 

45 i 77 

25. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części 

zwaloryzowanej kwoty odpowiadającej środkom finansowym 

przeznaczonym na nabycie lokalu mieszkalnego położonego  

w budynku nr 14 przy ulicy Wybickiego w Krakowie, co stanowi 

43,81% udzielonej przez Gminę Miejską Kraków bonifikaty od ceny 

sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 26 

położonego przy ulicy Retoryka w Krakowie  

45 i 78 

26. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ¼ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni we wskazanej 

części 

46 i 78 

27. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ¼ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy we wskazanej 

części 

46 i 78 

28. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 53 usytuowanego w budynku przy ul. Bosaków 9 

 w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 79 % bonifikaty 

46 i 79 

29. Zmiana uchwały nr CXV/3061/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

7 listopada 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 87 usytuowanego  

w budynku na os. Teatralnym 2 w Krakowie na rzecz najemcy  

z zastosowaniem 82 %bonifikaty 

47 i 79 

30. Zmiana uchwały nr CXI/2900/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

26 września 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 174 usytuowanego  

w budynku na os. Kolorowym 16 w Krakowie na rzecz najemców  

z zastosowaniem 56 % bonifikaty 

47 i 79 
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31. Zmiana uchwały nr VI/98/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 70 usytuowanego  

w budynku na os. II Pułku Lotniczego 45 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 7 % 

47 i 79 

32. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 26 usytuowanego w budynku na os. Krakowiaków 21 

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 87 % bonifikaty 

48 i 80 

33. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 16A 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego  

w budynku mieszkalnym przy ul. Basztowej Nr 15 wraz z udziałem  

w nieruchomości wspólnej oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej 

uchwały Nr CVII/2757/18 z dnia 5 lipca 2018 roku 

48 i 80 

34. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty 

zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

2983/447907 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Telimeny 31 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy 

49 i 80 

35. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 75/2959 części w nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Kozietulskiego 1  

w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy we 

wskazanej części 

49 i 81 

36. Zmiana uchwały nr VI/97/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 34 usytuowanego  

w budynku położonym na os. Na Stoku 23 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 34 % bonifikaty 

49 i 81 

37. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 18B usytuowanego w budynku przy Rynku 

Kleparskim 4 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 78 % 

bonifikaty 

50 i 81 

38. Zmiana uchwały nr CXIII/2965/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

10 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 29 usytuowanego  

w budynku na os. Zielonym 16 w Krakowie na rzecz najemców 

z zastosowaniem 66% bonifikaty 

50 i 82 

39. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 17 położonego przy  

ul. Rydygiera w Krakowie 

50 i 82 

40. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 1 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w 

budynku mieszkalnym przy ul. Wrocławskiej Nr 12B wraz z oddaniem 

w użytkowanie wieczyste udziału w nieruchomości gruntowej, na 

której położony jest budynek 

51 i 82 
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41. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia 

planu dochodów w działach: 600, 750, 801, 852, 854, 855, 900 i 926 

oraz zmian planu wydatków w działach: 020, 600, 710, 750, 754, 801, 

851, 852, 853, 854, 855, 900, 921 i 926/ 

51 i 82 

42. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 750, 801, 854, 900, 921 i 926 – zadania 

dzielnic 

51 i 83 

43. Zmiana uchwały Nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia  

27 marca 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Krakowa z późniejszymi zmianami 

52 i 83 

44. Ustalenie miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej w 2020 roku 

52 i 83 

45. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa  

w zakresie ochrony i zabezpieczania murali, istniejących  

i funkcjonujących w przestrzeni publicznej Krakowa, przed aktami 

wandalizmu 

53 i 84 

46. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa 

 

53 i 84 

47. Skarga na Dyrektora Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie 

 

54 i 84 

48. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia 

planu dochodów i wydatków w działach: 801 i 854/ 

54 i 84 

49. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia 

planu dochodów w działach: 756, 852, 854, 855 i 900 oraz zmian w 

planie wydatków w działach: 600, 700, 750, 852, 853, 854, 855, 900 i 

921/ 

55-59 i 71 

50. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 750, 801, 853 i 921 – zadania dzielnic/ 
59 

51. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 7 położonego na os. Uroczym  

w Krakowie 

59 

52. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 6, 6a stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku 

mieszkalnym przy Pl. Juliusza Kossaka Nr 3 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej 

60 

53. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu od dwójki 

wnioskodawców po 24/96 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty 

udzielonej od ceny sprzedaży udziału 412/197009 części  

w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym na os. Tysiąclecia 22 stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawców w wyżej wymienionych częściach 

61 

54. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 2/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 8 położonym przy  

ul. Włodkowica w Krakowie 

 

 

61 
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55. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 8 położonym na os. Kazimierzowskim  

w Krakowie 

62 

56. Rezolucja w sprawie janosikowego w oświacie 

 

62-64 i 85 

57. Rezolucja w sprawie zniesienia janosikowego 

 

64-65 i 85 

58. Skarga na działanie Spółki Trasa Łagiewnicka S.A. 

 

67 

59. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa i Zarząd Budynków 

Komunalnych w Krakowie 

68 

60. Rozpatrzenie petycji dotyczącej ograniczenia zabudowy na terenie 

Dzielnicy V Krowodrza 

69 

61. Rozpatrzenie petycji dotyczącej ustalenia zerowej stawki opłaty za 

postój w strefie płatnego parkowania lub innych stawek 

preferencyjnych dla pracowników szpitala 

69 

62. Rozpatrzenie petycji dotyczącej powstania w Krakowie cmentarza dla 

małych zwierząt 
70 

63. Zmiana w składzie Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza Rady Miasta 

Krakowa 

71 

64. Oświadczenia, komunikaty 

 

85-86 

65. Zamknięcie sesji 

 

86 

 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Proszę rozpocząć sprawdzanie obecności, przystępujemy do sprawdzania obecności. Czy 

wszyscy z Państwa Radnych już sprawdzili obecność?  Proszę o wyświetlenie listy obecności. 

Pan Radny Rafał Komarewicz obecny, Pan Radny Jakub Kosek, nie widzę, nie ma. To mamy 

sytuację jasną, wszyscy poza Panem Radnym Koskiem obecni, mam nadzieję, że się pojawi. 

Zatem stwierdzam  kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Otwieram 

posiedzenie XXIV Sesji Rady Miasta Krakowa, Sesja  zwyczajna. Serdecznie witam Panie i 

Panów Radnych, bardzo serdecznie witam, zastępców Prezydenta nie ma, jest Pan Sekretarz, 

Pani Skarbnik, w imieniu Radnych i własnym witam wszystkich przybyłych na obrady 

dzisiejszej Sesji. Prosiłbym o nie przeszkadzanie, nie rozmawianie, dotyczy to też loży 

szyderców, czyli loży prasowej, jeżeli są rozmowy to proszę w foyer. Informuję Państwa, że 

stenogram z XXIII Sesji Rady Miasta Krakowa jest do wglądu w Kancelarii Rady, pokój 202. 

Informuję Państwa Radnych, że protokół z XXI Sesji oraz z XXII nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta Krakowa zostały podpisane. Zgodnie z właściwym paragrafem Statutu Miasta 

Krakowa Rady może zgłosić Przewodniczącemu pisemne żądanie sprostowania protokołu i 

stenogramu z Sesji. Informacji międzysesyjnych nie mamy. Informacje dotyczące skarg. Od 

ostatniej Sesji z 28 sierpnia wpłynęła, ale naprawdę Szanowni Państwo przeszkadzacie, jest 

taki pogłos, że się nie da prowadzić obrad, od ostatniej Sesji wpłynęła jedna skarga. Skarga ta 

będzie przedmiotem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, która 

zadecyduje o sposobie jej dalszego procedowania. Szanowni Państwo proszę żeby osoby 

wyznaczone jako referenci, to jest imiennie wyznaczeni do projektów uchwał dyrektorzy 

wydziałów i jednostek byli obecni na posiedzeniu Rady Miasta Krakowa do zakończenia 
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rozpatrywania sprawy, głosowania lub zamknięcia pierwszego czytania. Porządek obrad 

został omówiony na Komisji Głównej w dniu 2 września. Informuję Państwa, że w trybie art. 

20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym, to jest tryb prezydenci, zostały do porządku obrad 

włączone trzy projekty uchwał, druk 632, druk 633 i druk 634. Informuję również Państwa, że 

w trybie art. 20 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym, to jest tryb klubowy, do porządku 

obrad został wyłączony projekt uchwały, druk 625, przyjęcie Gminnego Programu Leczenia 

Niepłodności Metodą Zapłodnienia Pozaustrojowego na lata 2019 – 2020 dla mieszkańców 

miasta Krakowa. Na pisemny wniosek co najmniej 1/10 ustawowego składu Rady to jest 5 

Radnych lub Prezydenta, zawierający uzasadnienie, złożony najpóźniej do końca dyskusji 

Rada może zdecydować o rozpatrzeniu wyżej wymienionych projektów uchwał w trybie 

dwóch czytań. Przechodzimy zatem do ustalania porządku obrad, czy Prezydent, Komisja lub 

Grupa 5 Radnych chciałaby zgłosić propozycje zmiany w porządku obrad? Pan Radny Jakub 

Kosek obecny. Czy w imieniu Prezydenta? W imieniu Komisji? Pan Przewodniczący w 

imieniu Komisji. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Proszę o wprowadzenie druku, to jest w sprawie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Krakowa według druku 629, o wprowadzenie do porządku z odstąpieniem od wymogu 

14-dniowego terminu doręczenia projektu uchwały, projekt ten posiada opinię prawną i są 

zebrane oczywiście podpisy. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

629, dziękuję.  

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

I proszę o wprowadzenie projektu uchwały według druku 630, to jest projekt Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta, projekt uchwały ma opinię prawną i dostarczamy także 

obowiązkową ilość podpisów. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Rozumiem, że to były wszystkie wnioski w imieniu 

Komisji, więc teraz wnioski w imieniu Grupy Radnych, Pan Radny Łukasz Wantuch, 

zapraszam. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Sekretarzu! 

Proszę o wprowadzenie do porządku obrad dwóch druków rezolucji 639 i 640, dotyczą one 

finansów publicznych i oświaty. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Mamy również wniosek o włączenie rezolucji do porządku obrad, druk 639 i 640. 

Czy są inne wnioski w sprawie porządku obrad? Nie widzę, zatem, ale o co chodzi? Proszę. 

Kolejności się nie głosuje, ona jest już przygotowana.  
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Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja bardzo proszę o przesunięcie na początek porządku obrad druku Nr 619 dotyczący uchwały 

kierunkowej o podwyżkach dla pracowników żłobków samorządowych z uwagi na to, że na 

galerii jest dużo i rodziców i opiekunów, pracowników żłobków, którzy chcą zabrać głos w 

tej sprawie. Dziękuję uprzejmie. I również właśnie, kolega mi  podpowiada, również proszę o 

przegłosowanie tego żeby Państwo nie musieli czekać kilku godzin. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dobrze, tego wniosku się oczywiście nie głosuje bo to jest wniosek nie wymagający 

głosowania, ja oczywiście przesunę na drugi punkt, ja mówię o wniosku Pani Radnej, a nie o 

głosowaniu, uchwałę się głosuje. Więc będzie tak, na początku będzie uchwała w sprawie in 

virto, będzie dyskusja i głosowanie, to żebyście też Państwo się przygotowali, a potem będzie 

projekt uchwały według druku 619 w sprawie podwyżek dla pracowników żłobków i też 

potem będzie głosowanie, następnie będzie procedowana reszta spraw i głosowanie w bloku 

głosowań, ja będę prowadził Sesję w punkcie dotyczącym druku 625 czy sprawy refundacji in 

vitro, a potem po głosowaniu w tej sprawie przejmie ciężkie zadanie prowadzenia Sesji mój 

zastępca Pan Radny Michał Drewnicki, któremu już gratuluję tego zadania i podjęcia się tej 

trudnej misji. Szanowni Państwo mamy cztery wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał. Zatem będziemy głosować te wnioski. Druk 629, zgłoszony pierwszy, to 

jest projekt uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa w sprawie 

skargi na działanie Prezydenta Miasta. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, 

zatem poddaję wniosek pod głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za, głosujemy? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Jeżeli nie to zamykamy głosowanie, proszę o wynik. 

 

 Za głosowało 40 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Stwierdzam, 

że Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad. 

 

 Kolejny wniosek, wniosek Komisji Skarg i Wniosków, to jest projekt uchwały w 

sprawie skargi na Dyrektora Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie. Głos za, głos 

przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za proszę o naciśnięcie stosownego przycisku? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Jeżeli nie to zamykamy głosowanie, proszę o wynik. 

 

 41 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada postanowiła o 

wprowadzeniu do porządku obrad tego druku. I teraz mamy dwie rezolucje zgłoszone, dwa 

wnioski w sprawie rezolucji zgłoszonych przez Pana Radnego Łukasza Wantucha, ja bym 

prosił o dostarczenie do mnie projektów tych rezolucji bo ja ich nie mam, 639-R i 640, nie 

odczytam z tego co Pan Radny napisał tytułów. 639, rezolucja skierowana do Mateusza 

Morawieckiego, Prezesa Rady Ministrów w sprawie, chodzi o to żeby subwencja oświatowa 

pokrywała 100 % kosztów wydatków związanych z funkcjonowaniem szkół.  Ja też proszę 

Pana Radnego żeby w obu przypadkach złożył autopoprawki do tych rezolucji określające 
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tytuł merytoryczny, żeby to było jasne. Druk 639-R. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? 

Nie widzę, więc głosujemy. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego druku? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Jeżeli nie to zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 Za było 27 Radnych. Stwierdzam, że Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad. 

 

 Kolejna rezolucja, druk 640-R, to jest rezolucja w sprawie zniesienia janosikowego, 

skierowana tym razem do rządu i parlamentu polskiego. Powinno być do Rządu RP, Sejmu i 

Senatu, ale to już  zostawiam tą kwestię autorowi. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? 

Nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy ktoś jeszcze głosuje? Jeżeli wszyscy z Państwa zagłosowali zamykam 

głosowanie, proszę o wynik. 

 

 27 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, że wniosek został 

przyjęty, Rada postanowiła o wprowadzeniu do porządku obrad tego projektu uchwały. 

Porządek obrad mamy ustalony, zatem przechodzimy do punktu kolejnego. 

 

Interpelacje i wnioski Radnych. 
Proszę o zgłaszanie się elektroniczne. Jak zawsze, prawie zawsze, nieustraszenie pierwszy 

Pan Radny Bolesław Kosior, a przygotuje się Pani Małgorzata Jantos. Proszę sekundę 

poczekać, ja bym Państwa prosił żeby Państwo jednak nie rozmawiali, wyszli do foyer jeśli 

nie chcą wysłuchiwać treści interpelacji, Pana Radnego Łukasza Wantucha też to dotyczy.  

 

Radny – p. B. Kosior 

Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! Szanowni Goście! 

Przybliżę dwie interpelacje, resztę do protokołu. Pierwsza sprawa dotyczy sprawy aktualnej, a 

to jest uchwały, która obowiązuje od września, dotycząca wymiany pieców i kominków czyli 

czystego powietrza w Krakowie. I tutaj prosiłbym bardzo przede wszystkim o uwagę 

członków komisji merytorycznych związanych z tym tematem jak i Komisji, która kontroluje, 

Rewizyjnej. Sprawa z dyżuru Radnego. Zgłosiły się do mnie osoby, które pomimo, że 

wymieniły w tym momencie na ekologiczne ogrzewanie nie wypłacono po prostu dotacji, 

dofinansowania. Podawały przykłady, że na tej samej ulicy takie same warunki, jedni 

otrzymują, drudzy nie otrzymują. Chciałbym wiedzieć dlaczego jest taka, takie zdarzenia się 

zdarzają, a oprócz tego chciałbym poprosić Pana Prezydenta o dokładną informację ile w tej 

chwili jest zaległych, nie płaconych wymian, tak dotyczy pieców jak i oczywiście w tym 

momencie pomp np. powietrznych bo tego typu też mi zgłaszano. Dokładnie z pytaniami 

złożę odpowiednią interpelację tutaj do rąk Pana Przewodniczącego. 

Druga sprawa jest moja osobista, prośba do Pana Prezydenta, żeby tak jak w roku ubiegłym 

informować mnie o odbiorach prac, które dotyczą restauracji zabytków. Jestem członkiem 

zespołu/…/ 
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo, ale naprawdę proszę o spokój, Panie Radny Wantuch proszę rozmawiać 

poza salą obrad, nie przeszkadzać, zaraz będzie świnka, ostatnie ostrzeżenie, proszę 

kontynuować. 

 

Radny – p. B. Kosior 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Jestem członkiem zespołu ds. dotacji celowych, które 

przyznajemy z naszego budżetu do remontu zabytków i chciałbym, tak jak poprzednio, mieć 

po prostu wykaz, kiedy te prace są zakończone czyli umowy się kończą, kiedy są odbiory, 

które mógłbym w ramach moich możliwości oczywiście również, bo nie wszystkie jestem w 

stanie sprawdzić, ale przynajmniej te, które będę mógł czy główne jakieś, na pewno jak 

poprzednio im się przyjrzę. Resztę Panie Przewodniczący do protokołu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Pani Radna Małgorzata Jantos, przygotuje się Pan Radny Edward Porębski. Pan 

Andrzej Hawranek, Pani Małgorzata Kot złożyli do protokołu swoje interpelacje. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Szanowny Panie Przewodniczący! Nie ma żadnego Prezydenta. Szanowny Panie 

Przewodniczący! 

Sprawa Dworek Kossakówka. Upłynął czas i zgodnie z zapowiedzią chcę się dowiedzieć na 

jakim etapie i czy w ogóle. Zwracam się do Kossakówki bo być może Państwo wiecie o tym, 

że Kossakówka była rozpatrywana przez moment, żeby stała się obiektem miasta czy też 

jakąś instytucją czy żeby została podpięta i żeby miasto wykupiło wreszcie ten dworek, który 

w sposób dramatyczny jest zawieszony, to znaczy nie skończony jest remont, na bardzo 

dobrym etapie jest to wszystko zrobione, pobrane są dotacje i sprawa jest zawieszona. 

Dlaczego piszę dzisiaj tą interpelację, ponieważ dzisiaj rano przeczytałam wstrząsającą dla 

mnie informację, że jest przygotowywane 70 mln żeby coś zrobić ze stadionem Wisły. W 

związku z tym myślę, że moje pytanie dotyczące tego co z Kossakówką, jakie są 

rozstrzygnięcia jest uzasadnione. To jest moja interpelacja pierwsza. 

Druga. Szanowni Państwo, ponieważ przewidywane jest jak wiemy już w tej chwili, 

zminimalizowanie imprez odbywających się na Rynku Głównym w związku z tym sugeruję 

Panu Prezydentowi, miasto powinno się pochwalić Areną, która zdaje się być niedoceniana. 

Większość imprez sportowych powinno omijać centrum miasta jakim jest Rynek Główny, o 

ile trudno nie łączyć od najdawniejszych czasów Rynku z handlem, ze straganami, to z 

nowym sposobem traktowania Rynku jako mety spotykamy się po raz pierwszy. I chciałabym 

Szanownemu Panu Prezydentowi na to zwrócić uwagę, że może wśród tych 30 imprez, które 

będą usunięte z Rynku może by się znalazły imprezy sportowe, które myślę, że trzeba byłoby 

przesunąć w stronę Areny. To nie jest moje zdanie, bardzo wiele osób przychodzi i mi to 

sugeruje.  

I sprawa trzecia, składam plik spraw związanych z likwidacją pieców, mianowicie proszę 

Państwa jest tak, że w wielu wypadkach nie mogła nastąpić zamiana piecy na inne 

ogrzewanie ze względu na sprawy związane z testamentami, ze spadkami, z działaniem 

zarządów danych budynków i tych spraw myślę, że będzie dość sporo, ja taki plik podrzucam 

Panu Prezydentowi, ponieważ ta sprawa wymiany pieców nie została dokonana  bynajmniej 

nie z winy mieszkańca danego lokalu. W związku z tym musimy się przygotować na to, że w 

takich sytuacjach trzeba zastosować inną drogę, a nie tylko i wyłącznie kary. Mam całą ilość, 

dużą ilość osób, które przyszły do mnie przestraszone restrykcjami jednoznacznymi 
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zapowiadanymi przez Urząd, a jak pokazałam to tło może być zupełnie inne. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Kolejnym mówcą jest Pan Radny Edward Porębski, Pan Radny Aleksander 

Miszalski złożył do protokołu, zatem przygotuje się Pan Radny Dominik Homa. 

 

Radny - p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący!  Wysoka Rado! 

Ja po raz kolejny zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta po interwencji mieszkańców na 

moim dyżurze, zwracam się z prośbą o udrożnienie koryta potoku Kościelnickiego i Strugi 

Rusieckiej oraz uporządkowanie terenu przylegającego do tych terenów w pobliżu koryta 

rzeki. Drodzy Państwo, ponieważ to już jest kolejna, że tak powiem, moja interpelacja w tym 

temacie, po ostatnich opadach deszczu, które wcale nie były takie duże pozalewało posesje i 

uprawy, które jeszcze są w pozostałości i tych rolników. I teraz moje pytanie, ponieważ 

odpowiedź na interpelację dostaję ciągle, że brak środków finansowych na udrożnienie i 

czyszczenie tych koryt tych potoków, które wymieniłem, czy to jest Potok Kościelnicki czy 

Struga Rusiecka. W związku z tym wydaje mi się, że koszt poniesiony, który ta woda zalewa 

przykładowo te posesje, domostwa i uprawy rolne jest dużo większy niż bieżące czyszczenie i 

utrzymanie tych rzek w czystości i w pełnej takiej gotowości na odbiór wody. Ponieważ te 

wody spływają nie tylko z dzielnicy, że tak powiem XVIII, ale również płyną z dzielnicy 

XVII, a nawet z Gminy Miejskiej Kocmyrzów. Oczywiście, że tu się prosi udrożnienie 

wszystkich rowów powyżej i zrobienie tego odwodnienia, ale na dzień dzisiejszy wiadomo, 

że to jest, środki finansowe są potrzebne większe, dlatego tutaj zwracam się z prośbą o 

bieżące utrzymanie i udrożnienie tych cieków wodnych tych Strug. Dziękuję bardzo Panie 

Przewodniczący. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Pan Radny Dominik Homa następny w kolejce, Pan Radny Andrzej Hawranek 

złożył do protokołu, zatem przygotuje się Pani Radna Grażyna Fijałkowska. 

 

Radny – p. D. Homa 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Moja interpelacja   i interpelacja Przewodniczącego Rafała Komarewicza dotyczy wydłużenia 

czasu kursowania tramwaju linii numer 16. Linia numer 16 kursuje z Mistrzejowic na ulicę 

Bardosa, więc łączy dwa skrajne punkty Nowej Huty, a jest ona istotna o tyle, że podjeżdża 

choćby pod Stadion Hutnika gdzie trenuje ponad 500 dzieci i często dzieciaki zaczynają 

treningi o godzinie 16.30, one trwają do 21.oo, 21.30,  ale to nie tylko Hutnik ale także 

petenci Com-Com Zone, basenu i chodzi po prostu o to, że z uwagi na to, że jest problem z 

dojazdem dzieci, rodzice boją się o późnych godzinach wysyłać dzieci i żeby wracały o takich 

godzinach, chodzi o to, ażeby wydłużyć czas kursowania  linii w tygodniu do godziny 21.3o 

oraz uruchomić jej kursy w weekend. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Pani Radna Małgorzata Kot do protokołu, zatem przygotuje się Pan Radny, Pan 

Radny Marek Sobieraj teraz, a przygotuje się Pani Radna Alicja Szczepańska. 
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Radny – p. M. Sobieraj 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Mam kilka interpelacji, ale chciałbym tylko zwrócić uwagę na dwie, mam tutaj jedną dość 

pilną sprawę, na osiedlu Pychowice  wiadomo w naszym mieście układ komunikacyjny 

pozostawia jeszcze wiele do życzenia  jednak ta sytuacja jest dość poważna, dlatego, że 

osiedle zostało podzielone na dwie części, oczywiście mieszkańcy korzystali z ścieżki już 

wychodzonej przez lata, natomiast w tym momencie buduje się dom,  działka została 

zagrodzona i przejście z ulicy Słońskiego do Ćwikłowej zostało zagrodzone. Jest to dość 

ważne przejście, tylko ciąg pieszy, dlatego, że nowa część osiedla Pychowice dochodzi, 

dochodzą tam dzieci do szkoły, osoby starsze do kościoła, dlatego jest to taki dość istotny 

ciąg komunikacyjny, który podzielił do duże osiedle. Tu bym prosił o szybką interwencję. 

Druga sprawa, po ostatniej wizji na osiedlu Bodzów było oczywiście tam bardzo wiele spraw 

poruszanych, ale jedna jest taka dość ciekawa, dlatego, że zgłosiło się do mnie kilkoro dzieci 

z tego osiedla, niestety już akurat Pan Prezydent musiał uciekać dalej bo miał ważne 

spotkania wczoraj, wobec tego nie zdążyli, nie zdążyły te dzieci złożyć swojej interpelacji do 

Pana Prezydenta, dlatego ją dzisiaj chcę przekazać, chodzi o budowę placu zabaw na tym 

osiedlu, jest to osiedle oddalone od osiedla Pychowice i innych najbliższych placów zabaw, 

tam nie ma w ogóle komunikacji miejskiej, te dzieci są w zasadzie skazane na swoje 

podwórka, co zwykle nie sprzyja integracji tejże młodzieży. Dlatego bym prosił o znalezienie 

miejsca, które mogłoby posłużyć na niewielki, ale w miarę bezpieczny plac zabaw dla tych 

dzieci z osiedla Bodzów. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Interpelacja od dzieci, ja to tu zostawiam, jak do tego Biuro Rady podejdzie to się 

zobaczy, Pani Radna Alicja Szczepańska, zapraszam. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Wyjątkowo tutaj dzisiaj prezentuję interpelację na Sesji Rady Miasta ze względu na moją 

pierwszą interpelację dotyczącą murali, która jest jak gdyby następstwem mojej uchwały 

kierunkowej.  Obecnie w przestrzeni miasta Krakowa mamy bardzo dużo sztuki tzw. Art 

Street, Sztuki Ulicznej i większość z tych murali ma charakter artystyczny. Dlatego zapytuję 

czy jest możliwość zrobienia ewidencji takich, tych wszystkich murali uznanych za mających 

wartość artystyczną i stworzenie mapy, mapy krakowskich murali, bo w sumie Kraków jak 

gdyby słynie z tych murali nie tylko tych pojawiających się na terenie budynków należących 

do miasta Krakowa, ale również na osiedlach  czego mam najlepszy przykład u siebie na 

osiedlu Na Kozłówce gdzie powstają przepiękne murale. 

Druga interpelacja Szanowni Państwo dotyczy ulicy na osiedlu Na Kozłówce, ulicy 

Niedzickiej, która prowadzi do wielu obiektów użyteczności publicznej, w tym również do 

żłobka, ulica ta urąga wszelkim zasadom możliwości zarówno ruchu jak również przechodu 

przez pieszych. Więc zwracam się z prośbą o poinformowanie mnie, łącznie dołączyłam 

również fotografie dla pełnej jasności, czy jest możliwy szybki remont tej ulicy. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy ktoś, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Jeżeli 

nie to przechodzimy do punktu 
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Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 
Pana Sekretarza prosiłbym o zabranie głosu w punkcie odpowiedzi na interpelacje. Witamy 

Panią Prezydent, dzień dobry. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Szanowni Państwo Radni! 

W okresie od ostatniej Sesji do dnia wczorajszego Przewodniczący Rady Miasta Krakowa 

przekazał Prezydentowi Miasta Krakowa 60 interpelacji i zapytań Radnych. Udzielono 

odpowiedzi na 31 z nich. Ustawowy termin udzielenia odpowiedzi na pozostałe przypada 

pomiędzy 12 a 24 września br. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych w temacie odpowiedzi na interpelacje? Nie widzę, 

zatem również ten punkt uznaję za zamknięty. Zanim rozpoczniemy procedowanie projektów 

uchwał informacja, że około godziny 12.oo odbędzie się posiedzenie Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa i na to 

posiedzenie zostanie ogłoszona przerwa, nie wiem czy przeze mnie czy przez Pana 

Przewodniczącego Drewnickiego, to zobaczymy jak nam pójdzie procedowanie porządku 

obrad, ale był sygnalizowany taki wniosek, więc Państwa o tym informuję. Rozpoczynamy 

procedowanie projektu  uchwały według druku Nr 625. Jest to projekt uchwały w trybie 

jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do tego projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Przyjęcie Gminnego Programu Leczenia Niepłodności Metodą 

Zapłodnienia Pozaustrojowego na lata 2019 – 2020. 
Projekt Klubu Radnych Platforma. Nowoczesna Koalicja Obywatelska, druk 625. W imieniu 

projektodawców projekt uchwały będą referować Pani Radna Nina Gabryś, Pani Radna 

Małgorzata Jantos, Pani Radna Alicja Szczepańska. Więc zaczynamy od Pani Radnej Niny 

Gabryś. Pani Radna zapraszamy do referowania projektu. Media mediami, ale projekt trzeba 

zreferować. 

 

Radna – p. N. Gabryś 

Witam serdecznie Szanownych Państwa. Dzisiaj ważne głosowanie, rok temu pod projektem 

in virto dla krakowianek i krakowian podpisało się kilka tysięcy mieszkańców. Wyrazili oni 

wtedy swoje poparcie dla programu, który może pomóc parom, które walczą na co dzień z 

niepłodnością. Taka uchwała jest dzisiaj przed Państwem. Program jest wzorowany na 

bydgoskim, który tam działa od lat, który ma wszystkie pozytywne opinie, które wymagane 

są przez prawo. Program pilotażowy, który my proponujemy  w zakresie medycznym i 

formalnym nie różni się wiele, różni się w zakresie finansowania, ponieważ nasza propozycja 

obejmuje pomoc 100 parom, które miasto miałoby wspomóc w ciągu roku. Będzie to 

kosztowało pół miliona,  5 tys. na parę, pół miliona złotych to jest kropla w budżecie miasta 

Krakowa jak Państwo dobrze wiedzą. 500 tys. zł to jest pomoc dla 100 par, albo 100 metrów 

chodnika. I myślę, że każdy z nas czuje co powinno być priorytetem. Według uśrednionych 

szacunków populacja niepłodna Polski wynosi 1 mln 500 tys., w samym Krakowie 

niepłodnych par, bazując na wyliczeniach stowarzyszenia Bocian, jest aż 30 tys., a 2 % z 

nich, które kwalifikuje się do leczenia metodą in vitro to 600 osób. Dlatego zwracamy się 

dzisiaj o wsparcie, rodzina nie powinna być przywilejem tych, których na to stać, jest to 
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kosztowny zabieg, dlatego powinniśmy zrobić wszystko by ułatwić starającym się o 

potomstwo tę drogę. Czas najwyższy by Kraków dołączył do miast takich jak Częstochowa, 

Łódź, Warszawa, Gdańsk, Sosnowiec i wielu innych mniejszych miejscowości, które już 

program in vitro dofinansowują. Poznań może się uśmiechnąć na myśl, że dzięki in vitro ma 

już 100 nowych mieszkańców i mieszkanek. Chciałabym żebyśmy w Krakowie mogli się też 

kiedyś tak uśmiechnąć z myślą o szczęśliwych rodzicach, którzy po latach starań wreszcie 

będą mogli cieszyć się kupując dziecięcy wózek. Szczęście par, które cierpią na chorobę jako 

jest niepłodność nie powinna stać w ogniu politycznych kłótni, więc mam nadzieję i bardzo 

apeluję o merytoryczną i spokojną dyskusję. Nie jest ona dzisiaj przedmiotem debaty, 

przedmiotem jest sam program. Dzisiaj przed nami jest możliwość wykazania się odwagą, 

wykazania się zachowaniem, które jest po prostu słuszne i mam nadzieję, że będę mogła 

powiadomić wiele osób po dzisiejszym głosowaniu, że uzyskają wsparcie, o które tak od 

dłuższego czasu zabiegają. I jeszcze słowem uprzedzając pewne kwestie, które mogą paść w 

dyskusji, mieliśmy opinię prawną, wiele z tych kwestii, które są tam wskazane zostały dzisiaj 

wprowadzone autopoprawką i uzupełnione. W kwestii, która tam jest podjęta jeśli chodzi o 

źródła finansowania, źródła finansowania w tym roku nie będą potrzebne, ponieważ mówimy 

tylko o kwestiach organizacyjnych, dopiero na późniejszym etapie w roku 2020 gdzie 

będziemy mieć możliwość jeszcze w następnym budżecie zarezerwowania na ten cel 

pieniędzy, określimy ich źródło, a program zostanie, realizator programu zostanie wyłoniony 

w konkursie ofert, co także jest wskazane w samym programie, a nie w uzasadnieniu. Bardzo 

proszę o poparcie tego projektu, są z nami dzisiaj też mieszkańcy, którzy pisali, dzwonili i 

wspierali nas w różnych sposobach przez ostatnie miesiące. Mam nadzieję, że wreszcie teraz, 

kiedy rozpoczęliśmy naszą pracę w nowej kadencji będziemy mogli ucieszyć mieszkańców 

dobrą nowiną i przegłosować ten program. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. To była pierwsza część wystąpienia, w kolejnej w imieniu wnioskodawczyń Pani 

Radna Małgorzata Jantos, a jakby Pani Gabryś przyszła tu do mnie na chwilę. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Szanowny Panie Przewodniczący! Pana Prezydenta i przedstawicieli znów nie ma. 

Szanowni Państwo ja po raz kolejny tutaj staję przed Państwem, pamiętam z zeszłej kadencji 

bardzo burzliwą nieuzasadnioną i powiedziałabym bardziej światopoglądową niż realną i 

naukową dyskusję. Szanowni Państwo zapłodnienie in vitro jest jedną z najbardziej 

rozpowszechnionych metod umożliwiających poczęcie dziecka mającym problemy. Pierwsze 

dziecko, które powstało w ten sposób Louise Brown ma 41 lat, 41 lat proszę Państwa, jest to 

urzędniczka, która pracuje w Wielkiej Brytanii, która ma w tej chwili własną dwójkę dzieci, 

która żyje w sposób jak najbardziej normalny i ma 41 lat, najstarsze dziecko polskie, które 

przyszło na świat tą metodą ma lat 26, a my w Krakowie w jakiś sposób się zastanawiamy 

nad sprawą czy wesprzeć tę metodę czy nie. Szanowni Państwo niepłodność – i to jest bardzo 

ważny element tego wszystkiego – bardzo bym prosiła Panie Przewodniczący o wyciszenie 

niektórych. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Pan Radny Łukasz Wantuch zapraszam do świnki, ostrzegałem już dwa razy, cel 

charytatywny.  
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Radna – p. M. Jantos 

Szanowni Państwo, Światowa Organizacja, tu jest bardzo ważny element, proszę zwrócić na 

to uwagę, Światowa Organizacja Zdrowia uznała niepłodność za taką samą chorobę jak 

alkoholizm, narkomania i miażdżyca np., wymieniam tylko te. Jeśli chodzi o sprawę 

alkoholizmu i narkomanii my składamy się wszyscy jako społeczeństwo na to, aby wspierać 

leczenie z tych chorób. To są choroby, które w wielu wypadkach są zaleczane, a nie 

wyleczane do końca jak Państwo wiecie. W 1994 roku na międzynarodowej konferencji na 

rzecz ludności w Kairze ta konferencja powstała z inicjatywy polskiej, Polska była inicjatywą 

związaną z konferencją w Kairze, tam też powstała definicja zdrowia reprodukcyjnego i tam 

właśnie podjęto decyzję o tym, że leczenie niepłodności jest zadaniem społeczeństwa 

Szanowni Państwo, w 1994 roku konferencja w Kairze. Chcę uspokoić Państwa, że na tej 

samej konferencji użyto sformułowania, że aborcja, zabijanie dzieci przed urodzeniem nie 

została zaliczona do środków planowania rodziny. Usunięto pojęcie innych związków 

odnoszących się do spraw małżeńskich czyli ta konferencja w 1994 roku w Kairze 

rozpatrywała różne sprawy i także podciągała pod swoją analizę sprawy związane również z 

różnymi aspektami funkcjonowania seksualnego człowieka. W Kairze proszę Państwa 179 

krajów przyjęło przez aklamację Kairski Projekt Działania, jedną z podstawowych wartości, 

na której opiera się strategia kairska jest wolność wyboru w sferze prokreacji. Tam Polska to 

podpisała, wolność wyboru w sprawie prokreacji, wolność wyboru. Szanowni Państwo na 

koniec ponieważ ja już tutaj na ten temat mówiłam godzinami, nie będę się powtarzała, 

napisałam bardzo dużo publikacji. Dla mnie sprawą obowiązującą jest podręcznik Bioetyki, 

Bioetyki, który mówi o tym, że Robert Edwards w 2010 roku dostał Nagrodę Nobla  za 

działanie wspierające leczenie niepłodności. I na koniec Szanowni Państwo, właściwie to już 

tych argumentów może być mnogość niebywała i ja mogę tutaj godzinami na ten temat, ale 

chciałam Państwu na koniec przeczytać rzecz, która jest jasna. Cały czas podkreślam, że mój 

komfort psychiczny podkreśla to, że żyję w kraju, w którym obowiązując zasady naukowości, 

a nie jakiekolwiek inne i że światopogląd na tych zasadach się właśnie opiera. Chciałam 

przeczytać Państwu rzecz, która być może niektórych z Państwa uspokoi, przekona 

ostatecznie. Dla mnie ważną sprawą są bioetycy, ludzie, którzy  znają dogłębnie pogląd, a nie 

jakikolwiek inny człowiek, który będzie się wypowiadał na ten temat. I proszę Państwa 

polska zakonnica, profesor i kierownik Katedry Etyki Szczegółowej Katolickiego 

Uniwersytetu Lubelskiego Pani Prof. Barbara Chyrowicz, bardzo mi bliska, wyjątkowo mądra 

i wyważona kobieta napisała tak: Można się nadto zastanawiać czy prokreacja kontrolowana 

przez odpowiednio wykwalifikowanych specjalistów nie jest bardziej ludzka niż zdanie się w 

tej materii na ślepe mechanizmy natury. Niby dlaczego rozumne i wolne istoty nie miałyby 

wykorzystywać swojej inteligencji również gdy chodzi o nowych przedstawicieli rozumnego 

gatunku, czyż nie nadaje się to aż nadto zrozumiałe. Proszę Państwa to jest konkluzja, klu 

tego wszystkiego, osoby rozsądne i rozumne wiedzą o tym, że nauka jest tą drogą, która 

wyznacza XXI wiek naszego funkcjonowania. Bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. To był drugi głos wprowadzenia projektodawców. I jeszcze Pani Radna Alicja 

Szczepańska, trzeci element wystąpienia. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja może powiem trochę o emocjach, bo już od kilku lat jak wspominała Radna Jantos 

próbujemy pracować nad tą uchwałą żeby weszła pod obrady Rady Miasta i mam nadzieję, że 

dzisiaj będzie przyjęta. Szanowni Państwo niepłodność to nie wybór, to jest choroba tak jak 
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powiedziały moje przedmówczynie. Każdy człowiek, każdy ma prawo do wolności i 

decydowania o swoim życiu. Jest tutaj na sali Radny, który ma pięcioro dzieci, ma te dzieci, 

ma szczęście, możliwość posiadania tych dzieci. Natomiast nie każdy dysponuje takim 

szczęściem jak ja czy osoby wielodzietne. Oprócz choroby mówimy również o osobach, bo 

bardzo dużo teraz kobiet zapada na nowotwory, znam osobiście taki przypadek gdzie kobiety 

zamrażają jajeczka żeby po chemii zajść w ciążę i być rodzicem. Jest utrudniony proces 

przede wszystkim adopcji dzieci i bardzo często to trwa latami ze względu na niestety, do 

chwili obecnej nie nowelizowane przepisy. Ci, którzy są przeciwni powołują się na swój 

światopogląd, powołują się na swoją etykę. Dla mnie Szanowni Państwo jesteśmy jako 

przedstawiciele Rady Miasta jesteśmy przedstawicielami wszystkich mieszkańców. I tak jak 

zgodnie z Konstytucją, i tych wierzących w Boga i nie wierzących i tych, którzy mają taki, a 

nie inny światopogląd. I mamy też prawo do wolności. I tą wolność człowieka gwarantuje 

nam państwo, państwo demokratyczne. Nie wyobrażam sobie żeby nie dać możliwości 

posiadania największego cudu na świecie jakim jest dziecko tym osobom, które chcą, które 

kochają te dzieci i marzą o tym żeby te dzieci posiadać. Wiem sama, bo chciałam mieć więcej 

dzieci, niestety choroba wykluczyła możliwość posiadania u mnie więcej dzieci i wiem jaka 

to jest tragedia dla innych osób. Ta uchwała powinna również być ważna ze względu na to, że 

dzietność w Polsce, kwestia przyrostu naturalnego niestety kuleje, nawet programy 

zachęcające nie powodują, że decydujemy się mieć coraz więcej dzieci. Są takie osoby, które 

marzą o macierzyństwie i są takie, które tych dzieci nie chcą. Więc dajmy tym dzieciom, tym 

rodzicom, którzy marzą o macierzyństwie dajmy możliwość spróbowania tego cudu i 

posiadania własnego dziecka. To naprawdę są kwoty w ramach tego programu pilotażowego, 

to są takie kwoty, które w żaden sposób nie nadwyrężą budżetu, a wartości przyjęte z tej 

uchwały są bezcenne. Dziękuję bardzo.                                   

                                                              

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. To było wprowadzenie projektodawców, otwieram dyskusję, w imieniu komisji? 

Nie widzę. W imieniu klubów Radnych? Pan Radny Michał Drewnicki jest pierwszy. Proszę? 

Ale Pan się jeszcze nie wypowiadał,  sprostowanie jest swojej własnej wypowiedzi, ale to nie 

ma takiego trybu w Statucie, poza trybem sprostowania nie ma innego trybu, należy się 

zgłosić w dyskusji, sprostować można swoją własną wypowiedź. Ja wiem, że Państwo ten 

tryb nadwyrężacie, ale Pan jeszcze nie zebrał głosu, więc Pan nie ma co prostować. W 

imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości Pan Radny Michał Drewnicki, zapraszam.  

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Szanowni Goście! 

Stanowisko w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. Rozważając tą uchwałę 

warto na początku powiedzieć, że jest to faktycznie trzeba już próba podejmowana przez 

Radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej, tudzież Radnych wcześniej związanych z 

poprzednim klubem w Radzie Miasta Krakowa w poprzedniej kadencji, poprzednie skończyły 

się dla tego programu negatywnie, to znaczy nie został przyjęty. To jest kolejny raz 

wywołanie tej samej dyskusji i na wstępie warto zaznaczyć, że my uważamy, że ta dyskusja 

nad tak delikatnym tematem, dużym często dramatem jakim jest brak możliwości posiadania 

dzieci nie powinien być, nie powinna być prowadzona w czasie kampanii wyborczej. To jest 

rzecz zła, która nie powinna mieć miejsca, pamiętając również, że poprzednie dyskusje, 

niekiedy nawet dość głośne, awantury na tej sali, uważamy, że jest to zbyt delikatny temat, 

żeby podejmować go dzisiaj w tym gorącym okresie, bo może to się źle skończyć w ogóle dla 

tego tematu, a jest to powtórzę, bardzo delikatny temat, do którego należy podchodzić z dużą 

dozą empatii, szacunkiem i spokojem. I to jest jakby pierwsza rzecz, którą chcemy dość 
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mocno podkreślić. Druga rzecz jest taka, że Kraków nie jest jako gmina nie jest 

odpowiedzialny za finansowanie programów leczniczych jeżeli uznany program in vitro jako 

program leczniczy. Uważamy, że Kraków przede wszystkim powinien skupić się na 

profilaktyce, na problemach związanych z higieną, z odpowiednim zachowanie, ze 

szczepieniami również co jak wiemy było tutaj na tej sali podejmowane. Dlaczego nie 

zajmować się programami takimi, które można określić jako lecznicze bo tu pada od razu 

pytanie skoro Radni podejmą decyzję, że chcą finansować ten program to dlaczego nie inny 

program leczniczy. Mamy wiele chorób w Krakowie, wiele chorób w naszych dzielnicach, na 

które często ludzie umierają, na które chorują i uważamy, że najpierw przede wszystkim 

należy się skupić na ochronie zdrowia i życia być może poprzez choćby akcje szczepień idące 

w większej liczbie niż tworzenie takich programów tylko w jednej dziedzinie tematycznej. I 

trzecia rzecz na zakończenie to jest opinia prawna, o której tutaj już pani wnioskodawczyni 

troszkę wspomniała, natomiast ta opinia prawna jest miażdżąca dla tego projektu. Według 

opinii prawnej pani prawnik, prawnik Rady Miasta, a więc naszej pani prawnik, przyjęcie 

uchwały w tej formie będzie skutkowało jej uchyleniem, tudzież wprost cytuję, brak np. 

opinii Prezesa Agencji Taryfikacji będzie skutkowało tym, że uchwała będzie nieważna. 

Takiej opinii nie dostaliśmy do projektu uchwały, a tego wymaga od nas ustawa. Po drugie 

tych błędów formalnych jest zdecydowanie więcej, sam program jest źle sformułowany, to 

stwierdza z kolei Prezydent w swojej opinii, że ten program gdyby chciał być formalnie 

procedowany należałoby go przeformułować, główne cele szczegółowe programu tak, aby 

były zgodne z koncepcją SMART i zaktualizować podstawę prawną opracowania niniejszego 

programu. Tych błędów jest więcej, brak jest choćby wskazania podmiotu realizującego, nie 

wskazano autora programu, nie ma w nich zawartych choćby punktów 3 i 6, jakby 

charakterystyki uchwał dotyczących programów zdrowotnych, nie ma, te błędy są tak daleko 

idące, że nie da ich się wyeliminować w szybkim tempie, a więc ja wzywam do tego żeby być 

może wycofać ten program, bo skoro nie ma choćby wymaganej opinii Prezesa Agencji 

Taryfikacji ten program zwyczajnie nie może obowiązywać. I jest to,  powiem tak, jest to 

kolejna uchwała przygotowana przez Koalicję Obywatelską, która jest wadliwa prawnie, 

dlatego ja bym prosił o to żeby jednak przygotowywać uchwały zgodne z prawem i spełniać 

wymagania formalne. A gdy potem ktoś uchyli taką uchwałę nie próbować zrzucać winę na 

tego kto wadliwe prawnie uchwały uchyla. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy wystąpienie klubowe w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej? Tak, 

Pan Radny Aleksander Miszalski. 

 

Radny – p. A. Miszalski 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Najpierw chciałbym przypomnieć jeszcze parę ważnych faktów, które może nie wybrzmiały. 

Po pierwsze rodzina i macierzyństwo podlegają szczególnej ochronie państwa. Wynika to z 

przepisu art. 71 Konstytucji. Po drugie z art. 16 Deklaracji Praw Człowieka wynika, iż prawo 

do posiadania potomstwa jest podstawowym prawem człowieka. Według WHO niepłodność 

jest chorobą cywilizacyjną, a in vitro jest procedurą leczenia tej niepłodności. Jeżeli ktoś z 

Państwa twierdzi, że nie mieści się to w zadaniach gminy, bo takie argumenty też często 

padały, to chciałbym przypomnieć, że według art. 7 ustawy o samorządzie gminnym ochrona 

zdrowia, podpunkt 5, 6 pomoc społeczna, 7. wspieranie rodziny i systemu pieczy zastępczej, 

to są wszystko zadania gminne. Jeżeli Pan Radny Drewnicki mówi o tym, że czemu jest, in 

vitro miałoby być leczone, a inne choroby nie to chciałbym przypomnieć, że niedawno 

przegłosowaliśmy uchwałę o szczepionkach na HPV, że miażdżyca, że alkoholizm, że 
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narkomania są leczone ze środków miejskich, że mamy szpitale miejskie, że kupujemy 

defibrylatory AED, więc wiele różnych chorób jest leczonych ze środków miejskich i 

wszystko zależy od tego czy Rada Miasta tego typu uchwałę i tego typu środki przegłosuje. 

Tak, że jeżeli Państwo przegłosujecie inny projekt z innym pomysłem nie sądzę żeby nasz 

klub tego nie chciał poprzeć. Liczby tutaj już padały, mówimy o naprawdę ogromnej liczbie 

par zarówno w Krakowie jak i w całym kraju, ten program jest krakowski więc dotyczyłby 

krakowskich dzieci, natomiast chciałbym jeszcze raz podkreślić kwestie kosztów, bo takie 

argumenty też padały przy poprzednich dyskusjach, jedna procedura, jedno urodzenie to 

około 10 do 12 tys. zł, to co Nina też powiedziała z mównicy, to koło 20 mb chodnika, w 

związku z tym mam nadzieję, że nikt nie wpadnie na to by użyć argument braku środków 

finansowych. Chciałbym jeszcze wszystkim, którzy są sceptyczni przypomnieć, że 

zdecydowana większość Polaków procedury in vitro popiera. Ostatnie badania jakie były 

przeprowadzane to 70 % Polaków popiera nie tylko same procedury, ale również 

finansowanie ich z budżetu państwa. Skoro Państwo skasowaliście te programy z budżetu 

państwowego to musimy starać się jakoś to rekompensować w inny sposób. Jeżeli chodzi o z 

kolei zestawienie państw, w których tego typu pomoc jest to w zasadzie prawie wszystkie 

europejskie, Cypr, Czechy, Litwa, Łotwa, Niemcy, Serbia, Szwecja, Turcja, Francja, Węgry, 

Wielka Brytania, Austria, Belgia, Dania, Finlandia, Grecja, Gruzja, Hiszpania, Islandia, 

Izrael, Kanada, Norwegia, Słowacja, lokujecie nas zarówno w polityce państwowej jak i teraz 

próbując to blokować na poziomie miejskim, naprawdę w zaścianku europejskim i myślę, że 

nie zasługujemy na to. Na koniec chciałbym jeszcze odnieść  się do tego co Pan Radny 

Drewnicki powiedział, teraz nie jest najlepszy czas, ale poprzednim razem jak uchwała upadła 

też nie był najlepszy czas bo był Wielki Piątek przed Świętami Wielkanocnymi. No niestety 

odnosimy wrażenie, że dla was po prostu nigdy nie będzie dobrego czasu na tą uchwałę. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy jest wystąpienie klubowe w imieniu Klubu Przyjazny Kraków? Nie widzę, 

zatem wystąpienie klubowe w imieniu Klubu Kraków dla Mieszkańców, rozumiem Pan 

Radny Łukasz Gibała, zapraszam. 

 

Radny – p. Ł. Gibała 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Drodzy Mieszkańcy! 

Klub Kraków dla Mieszkańców w pełni ośmioma rękami popiera ten projekt, ośmioma 

rękami bo tyle jest u nas w klubie na pokładzie tych rąk. Wierzymy, że każdy człowiek ma 

prawo do szczęścia, a  integralną częścią szczęścia dla większości ludzi jest rodzina i są 

dzieci. Niestety coraz więcej osób ma z tym ostatnim problem, coraz większy jest problem 

niepłodności, cierpi na niego coraz więcej par, a metoda in vitro służy właśnie zapobieganiu, 

rozwiązywaniu tego problemu. Jest to najbardziej skuteczny, od dawna przetestowany i 

bezpieczny sposób leczenia bezpłodności. Jestem głęboko przekonany, że my wszyscy, i 

państwo i samorząd, powinniśmy zrobić wszystko żeby tym osobom pomóc. Wystarczy 

odrobina wrażliwości, ludzkiej wrażliwości i odrobina empatii żeby wczuć się w ich sytuację, 

w sytuację osób, które bardzo chcą, a nie mogą mieć dzieci ze względu na przesłanki 

medyczne i które doskonale wiedzą, że są teraz metody, które mogą im pomóc, ale ich po 

prostu na to nie stać. Dzisiejszym głosowaniem możemy odmienić los tych osób i dać im 

ogromne szczęście.  Wierzę głęboko, że ci ludzie na to zasługują. W związku z tym mam 

nadzieję, że jako Radni staniemy dzisiaj na wysokości zadania, przegłosujemy tę uchwałę, a 

klub, któremu mam zaszczyt przewodniczyć, Klub Kraków dla Mieszkańców, na pewno 

walnie się do tego przyczyni. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. To były wystąpienia klubowe, informuję, że mamy pozytywną opinię Komisji 

Zdrowia i Uzdrowiskowej, pozytywną opinię Komisji Budżetowej, negatywną opinię 

Prezydenta Miasta Krakowa, poprawkę Pana Radnego Michała Starobrata, autopoprawkę i 

poprawkę Pana Radnego Starobrata też przyjętą tą autopoprawką, więc ta poprawka została 

wycofana. Otwieram dyskusję, Pan Radny Adam Migdał zgłosił się, teraz Adamie możesz 

już. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja tylko w trybie trochę sprostowania bo tutaj zostałem wywołany do tablicy, Radny, który 

ma pięcioro dzieci ma to szczęście, tak proszę Państwa mam pięcioro dzieci, ale nikomu 

szczęścia nie odbieram, jeżeli mówimy tutaj o leczeniu to oczywiście jak najbardziej za 

programem, za leczeniem, moglibyśmy taki uchwalić, natomiast jeżeli mówimy o 

zapłodnieniu pozaustrojowym no to nie jest to już pewnie leczenie, ale po prostu jest to 

sposób, który jest legalny, jest dopuszczalny prawnie i nie będę się na ten temat wypowiadał, 

natomiast nikomu tego szczęścia nie zabraniam, prawo do dzieci ma każdy, nie obowiązek, w 

związku z powyższym też nie można nikogo potępiać kto tych dzieci nie ma i nie będzie miał, 

tak, że to tylko w trybie sprostowania chciałem powiedzieć, że również takim programem 

przede wszystkim powinien się zająć rząd i przeznaczyć środki na to celowe. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Kolejnym mówcą zapisanym do głosu jest Pan Radny Łukasz Sęk, rezygnuje, 

zatem nie ma więcej na tą chwilę dyskusji Radnych, więc będą wystąpienia mieszkańców, 

Pani Monika Frenkiel pierwsza, zapraszam, cztery minuty, a chyba sześć, przygotuje się Pani 

Magdalena Czarnik w kolejności. Zapraszam Panią Monikę, Pani zgłosiła się jako pierwsza, 

przypominam o ograniczeniu czasowym cztery minuty wynikającym ze Statutu Miasta 

Krakowa, proszę. 

 

Pani Monika Frenkiel 

Pamiętam, postaram się streścić. Szanowni Państwo! Panie Radne! Panowie Radni! 

Ta sprawa po raz kolejny znajduje się w tej sali i jestem głęboko wdzięczna paniom Radnym 

tym razem, które uparcie dążą do tego żeby wprowadzić dofinansowanie do procedury in 

vitro w naszym mieście. Ja proszę Państwa reprezentuję środowiska kobiece krakowskie, w 

tej sprawie wypowiadałam się wielokrotnie już w mediach, także wtedy, kiedy mówiono, że 

tydzień wielkanocny nie jest odpowiednim czasem na procedowanie tego. Więc jeśli mówicie 

Państwo, że tydzień wielkanocny nie jest odpowiednim czasem, że kampania nie jest 

odpowiednim czasem, to ja powiem, że to jest tylko odwlekanie w czasie i nic absolutnie nie 

wnosi do meritum, a jakie jest meritum. Ja to meritum poznałam proszę Państwa zbierając 

podpisy pod projektem obywatelskim w sprawie in vitro na ulicach Krakowa, bo to nie jest 

prawda, że to jest program wprowadzany tylko i wyłącznie przez polityków. Nie róbmy z 

tego sprawy politycznej. Mieszkańcy Krakowa chcą, niektórzy, mieć dzieci i nie możemy im 

tego uniemożliwiać, każde dziecko ma prawo być chciane. Jeżeli mówimy, że to jest sprawa 

polityczna to jest fikcja, trzeba stanąć Panie Radny i spojrzeć takiemu człowiekowi prosto w 

twarz i powiedzieć, że to nie jest dobry czas, że może poczekajmy aż wyleczymy wszystkich 

z raka i wtedy dofinansujmy in vitro. Nie, to jest zwykła ściema i nie będę ukrywać, że 

Państwo jesteście tutaj dla mieszkańców, mieszkańcy już udowodnili, że chcą tego programu. 

Owszem też uważam, że ten program powinien być dofinansowany przez rząd, ale rząd tego 

nie robi i nie zrobi, przynajmniej dopóki ta opcja polityczna jest u władzy. W związku z czym 
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samorząd, który jest dla mieszkańców powinien tym mieszkańcom służyć i powinien im w 

tym pomóc. Krótko, ten program jest skuteczny, ten program ma solidne naukowe podstawy, 

każde dziecko ma prawo być chciane i kochane, a w przypadku tego programu mamy tego 

absolutną gwarancję. Mam nadzieję, że tym razem spotykamy się w tej sali w tej sprawie po 

raz ostatni ponieważ Państwo uchwalicie ten program dla mieszkańców. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Kolejnym mówcą jest Pani Magdalena Czarnik, a przygotuje się Pan Piotr Podlecki. 

I też przypominam o ograniczeniu czasowym cztery minuty. 

 

Pani Magdalena Czarnik 

Szanowni Państwo! 

Magdalena Czarnik, ja reprezentuję Stowarzyszenie Rodzice Chronią Dzieci i wypowiadamy 

się najczęściej w sprawach szkodliwej edukacji seksualnej. Natomiast dzisiaj chciałam zabrać 

też głos w tym temacie i zwrócić Państwa uwagę na to, że w temacie in vitro jest bardzo wiele 

argumentów, które leżą poza światopoglądem, poza emocjami, które tutaj były podnoszone i 

poza jakimiś poglądami religijnymi. Bardzo wielu naukowców, genetyków mówi, że 

chciałoby żeby politycy zapoznali się z faktami naukowymi na temat metody in vitro i na to 

chciałam tutaj zwrócić uwagę. Mamy we Wrocławiu profesora genetyki Stanisława Cebrata, 

który powiedział tak, jeżeli ktoś twierdzi, że in vitro jest bezpieczną procedurą niosącą ryzyko 

urodzenia dziecka z defektem genetycznym nie większym niż po naturalnym poczęciu to po 

prostu kłamie. To są słowa oparte na badaniach naukowych. I mówi dalej profesor, nie trzeba 

odwoływać się tutaj do statystyk, do których można mieć krytyczny stosunek, natomiast 

wystarczy rozważyć oczywiste prawa biologiczne. I weźcie Państwo to pod uwagę, że ciąża 

powstała w wyniku procedury in vitro obarczona jest znacznie większym ryzykiem zaburzeń 

przebiegu biologicznego ciąży, dzieci, które się rodzą obciążone są znacznie większym 

ryzykiem problemów genetycznych, wad genetycznych, rodzą się często o obniżonej masie 

urodzeniowej i jest z tym związane bardzo wiele problemów. Natomiast w tym temacie 

słyszymy zazwyczaj o sukcesie, że dziecko się urodziło, ale co się z tym dzieckiem dzieje 

dalej, jakie choroby czekają na to dziecko w ciągu jego życia. Bierzmy to pod uwagę i 

starajmy się nawiązywać do tych argumentów, które są wynikające z nauki i bierzmy pod 

uwagę też skuteczność danej metody. Mamy lepsze metody, jest naprotechnologia, która 

szuka przyczyn niepłodności, stara się rozwiązać problemy u źródła właśnie odpowiadając na 

te przyczyny i jest skuteczna. I też jest już na ten temat bardzo wiele danych naukowych, 

bardzo wiele badań i prosiłabym  odwoływać się do tych argumentów, a nie emocjonalnych i 

światopoglądowych. Dziękuję serdecznie. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Kolejnym mówcą jest Pan Bawer Aondo-Akaa, prosiłbym o zabranie głosu, to jest 

na prośbę Pana Piotra Podleckiego, który miał być, zamienił się kolejnością, mikrofon jest 

tutaj, jakby ktoś z obsługi podał panu doktorowi mikrofon to byłoby dobrze. 

 

Pan Bawer Aondo-Akaa 

Panie Przewodniczący! 

Dziękuję bardzo Wysoka Rado za możliwość przemówienia, krótkiego. Wysoka Rado in 

vitro, eugeniczna, mordercza procedura pozaustrojowa in vitro ma wskaźnik rzędu 10 % 

skuteczności. Pytanie czy Państwo chcą żeby tak nieskuteczna metoda była dofinansowana z 

budżetu miasta Krakowa, a więc z budżetu wszystkich obywateli. Eugeniczna metoda in vitro 

nie leczy proszę Państwa, mówi o tym nauka,  potrzebujemy rzetelnych, merytorycznych 
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argumentów i nie emocjonalnych, dziecko proszę Państwa nie tylko jest prawem, ale i to jest 

obowiązek do wychowywania, wychowywać, trzeba być odpowiedzialnym za tego nowego 

człowieka. Ja tu nie kładę proszę Państwa kwestii etycznych, moralne, ale tylko kwestie 

skuteczności, skuteczność jest niemal, że żadna proszę Państwa, dzieci są obarczone wadami, 

chorobami genetycznymi przy czym proszę Państwa trzeba jasno sobie powiedzieć, zadać 

retoryczne pytanie, czy my naprawdę chcemy tak nieskuteczną, eugeniczną metodę 

finansować z budżetu miejskiego, z budżetu wszystkich obywateli miasta Krakowa. Myślę 

Wysoka Rado, że tego nie chcemy i apeluję do Wysokiej Rady, aby nie przegłosowywała tej 

eugenicznej metody in vitro. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękujemy. Czy ktoś pana doktora odprowadzi? Rozumiem, że pan tu pana odwiezie, a głos 

zabierze Pan Piotr Podlecki, też cztery minuty, przypominam o ograniczeniu czasowym, 

proszę bardzo. 

 

Pan Piotr Podlecki 

Drodzy Państwo pozwolę sobie tylko nadmienić, że in vitro nie służy leczeniu niepłodności, 

chciałem to jeszcze raz mocno podkreślić i zaakcentować, bo to jest ordynarna manipulacja. 

Druga sprawa, macie Państwo świadomość, że jeżeli chodzi o liczbę urodzin żywych to 

statystycznie według badań brytyjskiej medycyny specjalistów od in vitro, rodzi się jedno na 

10 dzieci. Pragnę też przypomnieć o tym, że stosowana jest metoda hiperstymulacji 

hormonalnej, co to znaczy, to znaczy, że Państwo bardzo dbacie o to żeby segregować śmieci, 

bardzo Państwo dbacie o to żeby tworzyć strefy zamknięte dla np. ruchu samochodowego, 

strzeżecie Państwo tego by nikt nie palił w piecach, natomiast chcecie Państwo kobietom 

zaproponować jedną z najbardziej zabójczych metod, która jest związana z dojściem do 

poczęcia. Nie jest to żadna wiedza tajemna, jesteście Państwo w stanie znaleźć informacje na 

temat metod stymulacji, hiperstymulacji hormonalnej praktycznie w każdych mediach. Tak, 

że prosiłbym tu o pewien rodzaj konsekwencji, z jednej strony segregowanie śmieci, z drugiej 

strony takie bardzo brutalne ingerowanie w fizjologię kobiety. Chcę też powiedzieć o tym, że 

często się właśnie mówi o tym, że kobiety mają prawo do szczęścia. To nie jest tak drodzy 

Państwo, mówimy, to jest, sprawa dotyczy tego, że nikt nie ma prawa do drugiego człowieka. 

Statystycznie jak mówiłem rodzi się jedno na dziesięcioro dzieci, ale co to jest statystyka dla 

Państwa, z tym się wiąże np. selekcja przedurodzeniowa, czyli spora część dzieci oprócz tych, 

które są, które się narodzą, albo zostaną poronione bardzo często ciąże mnogie są 

eliminowane. Państwo zdajecie sobie sprawę, że w tym momencie jest to już nawet nie na 

granicy prawa polskiego, ale to już jest przekraczanie prawa polskiego. Pozwoliłem sobie 

Państwu o tym wspomnieć, bo często się mówi o statystyce, a jak to napisała Szymborska w 

jednym ze swoich wierszy, tysiąc i jeden to wciąż tylko tysiąc, ten jeden jakby go wcale nie 

było, płód urojony, kołyska próżna, elementarz otwarty dla nikogo, powietrze, które śmieje 

się, krzyczy i rośnie. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję, kolejnym mówcą, zaraz Państwa Radnych dopuszczę tylko jeszcze mamy jedno 

zgłoszenie w imieniu mieszkańców, Pani Marta Wodyńska, zapraszam, przypominam o 

ograniczeniu czasowym cztery minuty. 
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Pani Marta Wodyńska 

Panie Przewodniczący! Drodzy Państwo! 

Pozwoliłam sobie zgłosić się do wypowiedzi z kilku powodów, wymienię trzy. Po pierwsze 

jestem szczęśliwą matką dwóch chłopców, po drugie jestem Przewodniczącą Forum Rad 

Rodziców, szczęśliwych rodziców, spełnionych rodziców, po trzecie byłam obecna na tej sali 

gdy dyskutowaliście Państwo ten projekt w zeszłej kadencji i ta dyskusja daleka była od 

kultury, spokoju Panie Radny Drewnicki. Pomimo tego, że niepłodność jest uznawana za 

chorobę społeczną, a Parlament Europejski uznał, że wszystkie pary mają prawo do leczenia 

niepłodności to Polska pozostaje jednym z ostatnich europejskich państw, w których chorzy 

pozbawieni są możliwości kompleksowego finansowania leczenia niepłodności. 

Wprowadzony przez rząd PO PSL w lipcu 2013 roku program refundacji in vitro został 

przerwany w 2016 roku przez rząd PiS, został wprowadzony inny. I tutaj chciałam się 

zwrócić do pani poprzedniczki, która mówiła o naprotechnologii. Proszę Państwa program 

leczenia in vitro wprowadzony przez rząd PSL i Platformy Obywatelskiej kosztował nas 244 

mln zł, urodziło się 22 tys. dzieci, 22 tys. dzieci. 44 tys. dorosłych rodziców zostało 

obdarowanych tym szczęściem. Program naprotechnologii, który w tej chwili się stosuje w 

programie kompleksowej ochrony zdrowia prokreacyjnego ma skuteczność 5 %. To, może to 

jest zły pomysł żeby Państwu przytaczać kwoty, ale chodzi też o pieniądze o czym Państwo 

Radni PiS też wspominają, mówiąc o tym, że nie jest to rolą samorządu wydatkować nasze 

pieniądze na ten cel. W programie rządowym 2013 – 2016 możemy mówić o skuteczności na 

poziomie 40 %. Finansowanie w przeliczeniu na każde urodzone dziecko to 11 tys., w 

programie obecnego rządu 428.571 zł, tak, ten program powinien być finansowany przez 

państwo, wielkie brawa dla naszych Radnych, że po raz kolejny podjęły ten temat, wielkie 

brawa dla wszystkich kobiet i mężczyzn, którzy zbierali podpisy pod tym projektem, mam 

nadzieję, że w przyszłości faktycznie program rządowy wróci. Miał wysoką skuteczność, miał 

właściwe finansowanie i wiele, wiele ludzkich istnień powstało dzięki takiemu finansowaniu. 

Póki co, póki ten program rządowy nie jest realizowany, jest naszą rolą, rolą samorządu żeby 

pomóc rodzicom, którzy zostali przez los pozbawieni szczęścia posiadania własnych dzieci. 

Tak, że nisko się kłaniam paniom Radnym za kolejną próbę podjętą przeforsowania tej 

uchwały. Dla Państwa Radnych żaden czas nie jest dobry, jest najwyższy czas, jest najwyższy 

czas żebyście Państwo podjęli tą uchwałę. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. I ostatnie wystąpienie przedstawiciela mieszkańców, Pan Rafał Magryś, cztery 

minuty, zapraszam, proszę bardzo. 

 

Pan Rafał Magryś 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! 

Ja chciałbym powiedzieć, że ta strona ma rację i ta strona ma rację. Wolność przede 

wszystkim opiera się na tym, że musimy mieć jakieś obostrzenia tej wolności. Wiemy, że 

bezpłodność jest chorobą cywilizacyjną, cywilizacyjną przez to, że mamy złą żywność,  że 

mamy złe środowisko, w którym żyjemy i to osoba, która chce mieć dziecko powinna przede 

wszystkim dołożyć wszelkich starań żeby uzyskać to dziecko. Nie możemy zrobić z tego po 

prostu kolejnej mody, mamy teraz kult ciała gdzie tak naprawdę ważniejsze jest to jak ja 

wyglądam fizycznie, a nie to co ja mam w środku i ludzie przeznaczają makabryczne 

pieniądze na to żeby właśnie usprawnić się fizycznie, żeby fizycznie wyglądać pięknie. 

Przede wszystkim wprowadzając taki program należałoby przede wszystkim sprawdzić 

kandydatów, czy ci kandydaci są warci, czy oni przyłożyli wszelkich starań żeby dziecko 

uzyskać w inny sposób. Nie możemy zrobić tak, że nagle się okaże, że po prostu ludzie tylko 
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dla mody będą chcieli mieć dziecko, bo teraz dziecko jest w modzie. Proszę Państwa tutaj 

faktycznie popieram Radnego Michała Drewnickiego o odroczenie tego na po wyborach, 

przemyślenie jeszcze raz i naprawdę zastanowienie się nad tym w jaki sposób kandydaci będą 

dobierani i selekcjonowani. Wolność tego właśnie wymaga żebyśmy my dołożyli starań do 

tego żeby być wolnym, a nie po prostu uważać, że jestem wolny i mogę robić wszystko. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Tym samym wyczerpaliśmy już wystąpienia mieszkańców, dyskusja Radnych, ciąg 

dalszy, Pani Radna Małgorzata Jantos, na końcu, to ja jestem kolejny. 

Ja chciałem tylko na jedną rzecz w tej dyskusji zwrócić uwagę, o której jeszcze nie było 

powiedziane, bo tu już dużo rzeczy było powiedzianych, ale to gdzieś uciekło, nikt nikogo nie 

zmusza do korzystania z tego programu, proszę o tym pamiętać, że te osoby, które uważają z 

powodu swoich przekonań światopoglądowych mają do tego prawo, że nie chcą z tego 

programu korzystać, nie będą zmuszane. Natomiast są ludzie, są mieszkańcy Krakowa, 

badania społeczne pokazują, że jest ich przygniatająca większość, którzy akceptują ten 

program i ten pogram jest skierowany tylko i wyłącznie do tych, którzy będą dobrowolnie z 

niego korzystać. W związku z tym proszę tutaj nie budować argumentu takiego, że my 

cokolwiek narzucamy, nie, my stwarzamy możliwość, dajemy możliwość tym mieszkańcom, 

mieszkankom Krakowa, którzy z tego programu chcą skorzystać, którzy widzą w tym dla 

siebie szansę i moim zdaniem to jest po prostu nasz obowiązek jako Radnych aby ten program 

w Krakowie zaczął obowiązywać i również wymóg cywilizacyjny. Więc ja oczywiście jak 

najbardziej tą uchwałę popieram. Dziękuję. Kolejnym mówcą jest Pani Alicja Szczepańska, 

rozumiem, że to jest takie dwustronne podsumowanie, dwuosobowe podsumowanie dyskusji. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Szanowni Państwo! 

Będziemy kończyć tą dyskusję. Ja chciałam powiedzieć, że jestem zażenowana co niektórymi 

sformułowaniami. Żenujące jest to, że osoba o wyższym wykształceniu jednym sumptem, w 

jednym zdaniu porównuje dzieci do segregowania śmieci. Szanowni Państwo na litość boską, 

człowiek jest najwyższym dobrem, które mamy na świecie. I godność tego człowieka jest 

najważniejsza. I dzieci, które zostały poczęte metodą in vitro nie są gorsze, to są zwykłe 

dzieci, które czują, kochają, są nawet podwójnie bardziej kochane przez swoich rodziców, bo 

są bardzo długo wyczekiwane. Pani powiedziała, jedna z pań powiedziała o genetyce, 

powiedziała, że dzieci bardzo często rodzą się z niepełnosprawnościami. Teraz mnóstwo 

dzieci rodzi się z niepełnosprawnościami, w samym Krakowie mamy 7 % osób z 

niepełnosprawnościami. Jeżeli ktoś chce mieć takie dziecko, godzi się na to bo dokonuje 

wyboru i to jest jego prawo, to, że państwo nie dba o takie dzieci jest całkowicie inną, innym 

tokiem myślenia, na inną całkowicie dyskusję. Naprawdę bardzo was proszę dajcie wybór, bo 

to przede wszystkim chodzi o wybór, bez względu na to jaki macie światopogląd, wszyscy 

tutaj Państwo jesteście, pełnicie rolę przedstawicieli swoich wyborców. I proszę tak naprawdę 

nie kreować się swoją indywidualną postawą tylko tego czego ludzie chcą, a ludzie chcą mieć 

dzieci. I wcale się nie zgadzam, że to jest moda teraz na dziecko, właśnie w takim świecie 

gdzie człowiek zarabia grosze i walczy o godny byt nie stać takich ludzi na dzieci, nie stać. 

Ci, którzy walczą o posiadanie dziecka pracują często sami trzyzmianowo żeby zapewnić mu 

jak najlepsze i jak najbardziej godne warunki, dla nich te dzieci są wyczekiwane. Dziękuję 

bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. I Pani Radna Małgorzata Jantos też tytułem podsumowania, w związku z tym, że 

dyskusja niezwykle kulturalnie mimo wszystko przebiegła o też prosiłbym o jej nie 

podgrzewanie, bo nie jest to potrzebne. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Szanowni Państwo! 

Właśnie chciałam podziękować, ponieważ ja bardzo dobrze jeszcze pamiętam poprzednią 

dyskusję, która tutaj miała miejsce.  

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

O truskawkach. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Tak, zapomnijmy to, to było dawno. Szanowni Państwo tak samo bardzo bym prosiła o 

argumentację i przemyślenie sprawy. Pan Przewodniczący mówił o tym o czym ja chciałam 

powiedzieć w podsumowaniu. Szanowni Państwo jeszcze raz, ponieważ jestem nauczycielem 

akademickim więc powtarzam pewne rzeczy, niepłodność została uznana przez chorobę taką 

jak miażdżyca, alkoholizm i narkomania. Proszę zauważyć, że my wszyscy jako 

społeczeństwo składamy się i wspieramy ludzi chorujących na alkoholizm i na narkomanię i 

na miażdżycę. I wykluczamy z tego wszystkiego, pani tutaj bodajże powiedziała, że to nie jest 

rozmowa ideologiczna. Szanowni Państwo jest, ponieważ z zespołu chorób wykluczamy 

pewne, nie wiadomo na jakiej zasadzie, nie wiadomo na jakiej zasadzie. Jakiekolwiek 

argumenty, które tutaj powstały są chybione Szanowni Państwo i znów jako nauczyciel 

akademicki posłużę się przykładem bo on chyba najlepiej trafia. Szanowni Państwo Pan, 

który przede mną mówił, używał okularów, okulary nie leczą problemów ze wzrokiem, ale są 

pewnego rodzaju wsparciem. Jeżeli mówimy o bajpasach jest to sprawa wsparcia organizmu, 

nie leczą przypadłości. Szanowni Państwo możemy podawać przykładów bardzo wiele, 

myślę, że ten Pan, który tutaj mówił nie jest profesjonalistą to gdyby był ginekologiem to by 

przedstawił te sprawy zupełnie inaczej. Możemy skorzystać z okularów, ponieważ jest to 

wsparcie dla naszego funkcjonowania, ale możemy je zdjąć i wtedy możemy się przewrócić. 

W związku z tym Szanowni Państwo nie posługujmy się tego typu argumentami, które nie są 

argumentami kompetentnymi. Światowa Organizacja Zdrowia tak jak ktoś przede mną 

powiedział, większość krajów uznaje naukę za podwaliny funkcjonowania tego co się dzieje, 

wszyscy pełnymi garściami korzystamy z dobrodziejstw nauki, niektórzy z nas korzystają z 

pewnymi wyjątkami, ale to jest ich wybór. Szanowni Państwo nie zmuszamy nikogo, ale 

dajemy możliwość skorzystania tak samo jak człowiekowi, który chce się wyleczyć z 

narkomanii czy z alkoholizmu, to jest dokładnie ta sama choroba uznana przez Światową 

Organizację Zdrowia za chorobę, jest to sprawa wyboru, człowiek może się leczyć, ale nie 

musi, a jeżeli ktoś chce społeczeństwo go wspiera tak samo jak w dwóch czy w trzech przeze 

mnie wymienionych. Apeluję o to, że jesteśmy w XXI wieku i że jest sprawa nauki powinna 

być priorytetowo potraktowana. Dziękuję Państwu. 

 

Przewodniczący obrad – p. D. Jaśkowiec 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie mamy, zatem zamykam dyskusję, 

zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa oznacza to zakończenie 

czytania projektu. W trybie statutowym zgłosił poprawkę Pan Radny Michał Starobrat, która 

została wycofana, bowiem została przyjęta autopoprawką, mamy autopoprawkę, zatem 

będziemy glosować projekt uchwały wraz z autopoprawką. Szanowni Państwo tak jak 
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Państwu sygnalizowałem będziemy przystępować do głosowania projektu uchwały. Zatem 

rozpoczynamy głosowanie. Nie ma takiego trybu, ja otworzyłem głosowanie, czy Pan Radny 

Grzegorz Stawowy mógłby już zasiąść. Szanowni Państwo bez nerwów, jesteśmy w 

głosowaniu, otworzyłem głosowanie, poddaję projekt uchwały pod głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Proszę Państwa o spokój i zagłosowanie. 

 Pan Hawranek jeszcze nie głosował. Czy wszyscy z Państwa Radnych obecni na sali 

łącznie z Panem Hawrankiem zagłosowali? Zatem zamykam głosowanie i proszę o wynik. 

 

 Za głosowało 22 Radnych, przeciw było 15, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła projekt uchwały zawarty w druku 625.  Proszę Pana 

Przewodniczącego Drewnickiego o zmianę i wydruk. Proszę wotum separatum w imieniu 

Klubu Prawa i Sprawiedliwości. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Radni i Mieszkańcy! 

W imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości składam wotum separatum od tego głosowania. 

Państwo w dalszym ciągu trzymają standardy głosowanych uchwał, gratuluję, my się od tego 

odcinamy i proszę sobie jednak wziąć to do serca, że jesteśmy Radną Miasta Krakowa, a nie 

jakąś grupą osób, która ignoruje jakie są przepisy prawa obowiązujące wszystkich. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę o spokój, przechodzimy do, są jeszcze jakieś wnioski? 

Proszę jeszcze raz pokazać wydruk, bo tutaj Pan Radny prosi. Jeszcze raz prosiłbym 

przewinąć, bo Pan Radny prosił o wydruk. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Łukasz Gibała 

z wnioskiem formalnym. 

 

Radny – p. Ł. Gibała 

Szanowni Państwo! 

W imieniu Klubu Kraków dla Mieszkańców proszę o 15 minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

W takim razie ogłaszam przerwę do godziny 11.45, może 11.50. Szanowni Państwo ja jeszcze 

chciałem poinformować, że po przerwie i po tym punkcie chciałem przypomnieć, że będzie 

przerwa na posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

 

Przerwa do godziny 11.50. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo bardzo proszę o powrót na salę, jest godzina 11.51, mamy zaczynać 

posiedzenie. Widzę, że po słynnym nagraniu w internecie mikrofony mają teraz włącznik i 

wyłącznik przy sobie, więc tutaj zmiana nastąpiła, chociaż tutaj są też przyciski pod spodem, 

ale jest ich dużo, więc nie wiem, który za co odpowiada. Szanowni Państwo bardzo proszę o 

powrót na salę obrad, będziemy zaczynać posiedzenie po przerwie, bardzo proszę o powrót. 

Widzę, że jeszcze nie ma wymaganej liczby Radnych więc nie wznawiam obrad, przypomnę 

tylko, że teraz będziemy procedować projekt uchwały, uchwały kierunkowej w sprawie 

podwyżki płac pracowników, później będzie przerwa na dokończenie posiedzenia Komisji 
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Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska z poniedziałku. Konferencja prasowa 

trwa? Bardzo proszę o sprawdzenie kworum. Wznawiam obrady, przechodzimy do punktu, 

projektu uchwały według druku Nr 619 w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 

ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 619 minął termin 

zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia 

dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

zmierzających do podwyżki płac dla pracowników żłobków 

samorządowych na terenie Gminy Miejskiej Kraków. 
Projekt Grupy Radnych, tryb jednego czytania, referuje Pani Radna Alicja Szczepańska, 

bardzo proszę Pani Radna. Głosowanie po zakończeniu dyskusji nad tym projektem, więc 

bardzo proszę o pozostanie na sali i przyjście Radnych, którzy nas słyszą, a których tutaj nie 

ma.  Bardzo proszę Pani Radna. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Szanowni Państwo! 

W odpowiedzi na pojawiające się głosy przedstawicieli pracowników żłobków 

samorządowych jak równie rodziców, których dzieci są opiekowane przez pracowników 

żłobków samorządowych pozwoliłam sobie na przygotowanie uchwały kierunkowej dążącej 

do tego, aby pracownicy żłobków od 2020 roku dostali podwyżki. Na chwilę obecną średnia 

zarobków, pensja to jest 2.550 zł brutto, czyli niecałe 1.840 zł na rękę. Chciałam zwrócić 

uwagę, że to są bardzo niskie pieniądze biorąc pod uwagę wyższe wykształcenie, konieczność 

możliwości odbywa szkoleń, bardzo często płatnych, a także opieka nad dziećmi z 

niepełnosprawnościami, która gdzie w żłobkach nie są  przewidywane dodatki specjalne dla 

opieki nad takimi dziećmi. Dzieci, ten pierwszy okres rozwoju dziecka jest najważniejszy dla 

jego późniejszego funkcjonowania zarówno jeżeli chodzi o przyswajanie sobie wiedzy jak, 

również możliwość utożsamiania się i funkcjonowania w przestrzeni społecznej. Z uwagi na 

to wnoszę w tym momencie o przychylenie się do tej uchwały kierunkowej i przegłosowanie 

jej. Chciałam nadmienić, że uchwała ta ma pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Komisji 

Społecznej. Co prawda widziałam, że jest negatywna opinia prawna do tej uchwały, natomiast 

pozwolę sobie się nie zgodzić z opinią prawną z uwagi na to, że przeglądając dokumenty i 

orzecznictwa sądów najwyższych z materiałów wynika, że rozporządzenie Rady Ministrów, 

które reguluje podwyżki nie wymaga, to znaczy to rozporządzenie daje możliwość zmiany 

podwyższonych stawek wynagrodzenia. Przykładem takim jest miasto Katowice gdzie od 

stycznia tego roku, ja tutaj mam akurat z gazety wydruk, od stycznia tego roku zwiększono 

kwotę o 400 zł podwyżek. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję. Do projektu mamy pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Uzdrowiskowej, 

Komisja, pozytywna opinia Prezydenta Miasta Krakowa, mamy też opinię radcy prawnego, 

która budzi tutaj jakieś zastrzeżenia, ale może to w dyskusji wyjdzie. Czy mamy prezentacje 

opinii komisji, Prezydenta lub klubów Radnych? Nie widzę. Mamy do druku jeszcze jedną 

poprawkę Pana Radnego Łukasza Wantucha. Otwieram dyskusję, czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? Pan Radny, Pan Przewodniczący Łukasz Wantuch bardzo proszę. 
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Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ponieważ na sali znajdują się przedstawiciele żłobków więc ja może tak zacznę od kwestii 

technicznych, od kwestii prawnych tak żeby Państwo wiedzieli czym jest ta uchwała. To jest 

tzw. uchwała kierunkowa, my na tego typu uchwały mówimy uchwały miękkie, ponieważ jest 

to wyznaczenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa. Ta uchwała de facto nie 

ma mocy prawnej, nawet jeżeli ta uchwała zostanie przegłosowana nie oznacza to, że Państwo 

w żłobkach otrzymają podwyżki. To jest tylko wniosek do Prezydenta, który ten wniosek Pan 

Prezydent może spełnić, ale nie musi, nie ma obowiązku prawnego wykonywania uchwał 

kierunkowych Rady Miasta Krakowa. To jest pierwsza rzecz. Druga rzecz polega na tym, że 

do tej uchwały złożyłem poprawkę. Podwyżki płac dla pracowników żłobków są absolutnie 

niezbędne, ale musimy pamiętać o jednej rzeczy. Po pierwsze w wyniku reform w podatku 

dochodowym nasze miasto otrzyma 200 mln zł mniej z tytułu podatku PIT. Dodatkowo do 

końca tego roku musimy znaleźć 9 mln zł na podwyżki dla nauczycieli, 23 mln zł będą nas 

kosztowały do końca tego roku podwyżki dla nauczycieli, z tego otrzymamy zwrot 14 mln zł, 

9 mln zł musimy dać z własnych pieniędzy. Mówię uczciwie, bardzo ciężko będzie w 

przyszłorocznym budżecie znaleźć pieniądze na podwyżki dla pracowników żłobków 

zwłaszcza, że podwyżki dla pracowników żłobków mogą uruchomić spiralę czyli jak dajemy 

żłobkom to też powinniśmy dać strażnikom miejskim i innym instytucjom. Dlatego ja 

zaproponowałem poprawkę, która jeżeli zostanie dokonana, może realnie oznaczać podwyżki 

dla pracowników żłobków. Ta poprawka, ten wniosek polega na tym, że niestety musimy 

powyższych opłatę miesięczną w żłobkach, w żłobkach samorządowych wynosi ona obecnie 

199 zł, ta opłata nie była zmieniana od 8 lat. Dodatkowo dzieci z Karty 3 Plus i z Karty N nie 

płacą nic, plus są jeszcze zwolnienia, spora część dzieci płaci 99 zł. Musimy rodzicom bardzo 

jasno powiedzieć, że jeżeli nie podwyższymy płac dla pracowników żłobków to ludzie, 

pracownicy żłobków zaczną odchodzić, nastąpi selekcja negatywna czyli zamiast tych osób 

przyjdą osoby, które nie znalazły pracy nigdzie indziej i przychodzą do żłobka gdzie mają 

pensję w granicach 2.500, 3.000 zł. Ja proponuję żeby ten system troszkę inaczej ułożyć, ale 

przede wszystkim skonsultować to z rodzicami. Ktoś może powiedzieć, że rodzice na pewno 

będą przeciwni, ale jeżeli powiemy rodzicom jedną rzecz, ja sam jestem ojcem, moje dzieci są 

starsze i nie chodzą już do żłobków, ale jeżeli powiemy rodzicom, że nie ma innej 

możliwości, bo taka jest prawda, jeżeli panie, to głównie chodzi o panie, jeżeli panie liczą, że 

będą podwyżki z ogólnego budżetu miasta Krakowa to mogę powiedzieć, że biorąc pod 

uwagę sytuację budżetową miasta jest to mało prawdopodobne. I musimy rodzicom 

powiedzieć jedną rzecz, powierzacie pracownikom żłobków to macie najcenniejsze, dzieci, 

chcecie, żeby te dzieci miały jak najlepszą opiekę, żeby nimi opiekowały się osoby, które są 

wesołe, szczęśliwe, które potrafią pokochać, zaopiekować się takim dzieckiem. Jeżeli 

pracownik żłobka ledwo wiąże koniec z końcem, albo często nawet nie wiąże tego końca jest 

po prostu mówiąc zwyczajnie sfrustrowany, zły, to siłą rzeczy musi się to odbić, musi się to 

obić w pewnym sensie na o piece nad dzieckiem. Proszę mnie nie zrozumieć źle, to nie 

znaczy, że to będzie zła opieka,  ale to tak na zdrowy rozsądek chyba wszyscy rodzice chcą, 

nawet kosztem rzeczy finansowych, żeby jego dziecko miało jak najlepszą opiekę. Dlatego ja 

proponuję trochę inny system, system polegający na tym, że o opłacie będzie decydował 

dochód na członka rodziny. Zaproponowałem żeby obecną cenę 199 zł utrzymać dla osób, 

które mają dochód mniejszy niż 800 zł lub 1200 zł w przypadku dziecka niepełnosprawnego, 

w przypadku wyższych opłat, wyższych dochodów ta opłata wzrasta i to dotyczy osób, które 

płacą podatki w naszym mieście. Z każdej jednej osoby, która płaci podatki w naszym 

mieście mamy 2.500 zł, jeżeli ktoś nie płaci podatków w naszym mieście płaci stawkę pełną. 

Utrzymanie jednego dziecka w żłobku to jest od 600 do 1000 zł. I powiem szczerze, to jest 
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jedyna realna, jedyne realne źródło podwyżek dla pracowników żłobków, ale najpierw 

musimy zapytać rodziców. Ja bym proponował żeby zrobić ankietę i przedstawić rodzicom 

jasną sytuację. To jest jedyna możliwość, rodzice będziecie płacić więcej, ale niestety nie ma 

innego wyjścia. Mam też tutaj prośbę do projektodawczyni, być może warto tą moją, mówię 

tutaj do Radnej Alicji Szczepańskiej, że może warto żeby tą moją poprawkę jako 

autopoprawkę zgłosić zwłaszcza, że to jest paragraf dodatkowy, nie koliduje z głównym 

tekstem uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę Pani Radna Agata Tatara. 

 

Radna – p. A. Tatara 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ta uchwała kierunkowa jest bardzo ogólnie napisana, między innymi cytat: w zależności od 

posiadanych kwalifikacji. Wiemy, że w żłobkach pracują osoby z wykształceniem wyższym, 

o czym Pani Alicja Szczepańska wspomniała, ale i też mogą pracownikami zostać osoby, 

które mają wykształcenie średnie i stosowną liczbę wypracowanych godzin na kursie plus 

niewielką praktykę. Więc mnie interesuje jakie są skutki finansowe dla miasta, o jakich 

kwotach mówimy, tym bardziej, że te argumenty, które tu padały nie odnoszą się tylko do 

żłobków, ale ja przypomnę, że mamy przedszkola, grupę również wnioskującą o podwyżki, 

nie mamy nauczycieli w przedszkolach, coraz więcej osób  odchodzi właśnie ze względów 

finansowych, kolejną grupą, która również się do nas zgłosiła to nauczyciele pracujący w 

szkołach dla dorosłych, uważają również, że prowadzą pracę wychowawczą taką samą jak w 

pozostałych placówkach, a nie otrzymują tych dodatków. W związku z tym również dla nich 

jest taka potrzeba przeznaczenia dodatkowej kwoty. Również zwróciły się do nas szkoły 

branżowe jeżeli chodzi o przedmioty zawodowe, którzy nie zgadzają się tutaj nauczyciele z 

pensum, które uchwaliliśmy podczas ostatniej Rady i również domagają się podwyżek. W 

związku z tym ja mam bardziej pytanie do strony prezydenta, jakie skutki finansowe są dla 

tych grup zawodowych zarówno i Wydział Zdrowia jak i Wydział Edukacji, czy Prezydent 

dokonał analizy potrzeb w swoich jednostkach miejskich i jaka tu byłaby skala finansowa 

właśnie dla tych grup zawodowych, bo to, że podwyżki powinny być ja nie dyskutuję i 

doceniam bardzo pracę pań i panów w żłobkach, żłobki wspieramy od lat i Kraków był takim 

wiodącym miastem, który wspierał nie tylko żłobki samorządowe, ale i niepubliczne, każdy 

podmiot, który zarejestruje swoją działalność otrzymuje w tym momencie dotacje, tak, że 

tutaj przychylność Rady jest, natomiast pytanie jakie to są skutki finansowe tym bardziej, że 

dzisiaj mamy żłobki, mamy całą grupę zgłoszonych już kolejnych grup, które również podają 

te same argumenty. W związku z tym ja uważam, że powinno być kompleksowe rozwiązanie 

tej sprawy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę o zabranie głosu Panią Radną Ninę Gabryś. 

 

Radna – p. N. Gabryś 

Szanowni Państwo! 

Ja chciałam wyrazić swoje poparcie dla tej uchwały i też w imieniu mieszkańców i 

mieszkanek, pracowników i pracowniczek żłobków, z którymi rozmawiałam chciałam 

wskazać jak istotna jest to uchwała, jak istotny jest to postulat. Jest  oczywistym, że stanowi 

to ogromne obciążenie dla budżetu, ale czy naprawdę nie jest to priorytetowe, ponieważ 

mówimy o tym, mówimy tutaj o opiece nad najmłodszymi krakowianami i krakowiankami, 
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mówimy tutaj o osobach, które poświęcają ogrom czasu i biorą na siebie niewiarygodną 

odpowiedzialność za dzieciaki w bardzo młodym wieku i są rekompensowane za tą pracę w 

sposób niewystarczający, to mało powiedziane, są to kwoty, które nie pozwalają na 

utrzymanie się w Krakowie i nie powinniśmy do takiej sytuacji dopuszczać, żeby osoby, 

którym powierzamy to co najcenniejsze tak nisko były same cenione w swoim zawodzie. Nie 

możemy zderzyć się z rzeczywistością, w której pracowniczek i pracowników żłobków 

zabraknie bo będziemy w sytuacji krytycznej, która wszystkich, którzy dzieci w Krakowie 

mają dosięgnie. Chciałabym wskazać, że inicjatywa ta jest i wychodzi od samych 

zainteresowanych, które zabiegają od dłuższego czasu o to by ich praca była szanowana i 

myślę, że czas najwyższy by ten szacunek wyrazić w kwotach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Włodzimierz Pietrus. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Szanowni Państwo! Panie Przewodniczący! Państwo Radni! 

Ja chcę zwrócić uwagę, że ten projekt uchwały wynika oczywiście z impulsu ze strony 

pracowników żłobków i oznacza to, że coś się niedobrego dzieje z płacami w tym zakresie, 

pewnie tak jak tu Pani Radna Agata Tatara stwierdziła może się okazać, że tych elementów 

płacowych będziemy mieli więcej i uchwalając dzisiaj, bo pewnie ta uchwała jako 

kierunkowa przejdzie, tą uchwałę to będzie sygnał dla Prezydenta, aby przygotować nam 

Radnym jak widzi możliwość finansowania w przyszłym roku, bo tak naprawdę to pewnie 

będzie dotyczyło przyszłego roku, pracowników między innymi żłobków, ale i innych 

instytucji, które w jakiś sposób być może są niedoceniane finansowo, nieadekwatnie do pracy, 

którą wykonują. Natomiast chcę zwrócić uwagę Państwu, którzy reprezentują tutaj żłobki, że 

procedura jest następująca, Pan Prezydent prawdopodobnie nam wkrótce we wrześniu 

przedłoży projekt budżetu, który on będzie sądził, że tak powinien wyglądać, Państwo muszą 

nam pomóc w analizie ze swej strony,  która dotyczy Państwa problemu czy tam znajdzie się 

to odzwierciedlenie oczekiwane przez Państwa, a jeżeli nie to po prostu większość Rady, ale 

przypominam, większość Rady może dokonać korekty. Ale jak znamy życie to niestety to tak 

do tej pory wyglądało, że ta większość Rady podejmowała tylko decyzje w uzgodnieniu z 

Prezydentem. Więc klucz, cały klucz jest niestety po stronie Prezydenta chyba, że zmieni się 

jakiś układ sił w Radzie Miasta, tego nie wiemy. Reasumując, kto uchwala budżet ten 

decyduje o Państwa zarobkach w ostateczności. Jeżeli nie zostanie to w budżecie 

przegłosowane, a przegłosowuje oczywiście Rada Miasta Krakowa, dzisiaj uchwała 

kierunkowa ma tylko na celu żeby Prezydent zajął się problemem i przygotował propozycje. 

Jeżeli propozycja znajdzie się w budżecie to rozumiem, że Rada Miasta Krakowa przychyli 

się do tego, jeżeli nie znajdzie się, my możemy próbować to wprowadzać, ale my musimy tą 

informację od Państwa posiąść w jakim zakresie, w jakiej wielkości te zmiany mają nastąpić. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca Teodozja 

Maliszewska. 

 

Radna – p. T. Maliszewska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Na tej sali chyba nie ma ani jednej osoby takiej, która by uznała, że to wszystko o czym 

mówiła Pani Radna Agata Tatara nie jest ważne i konieczne do rozwiązania w najbliższym 
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czasie. Zgadzam się w 100 %, z tymi potrzebami, które Pani Przewodnicząca Komisji 

Edukacji wymieniła, my się z tym spotykamy na Komisji Edukacji prawie na każdym 

posiedzeniu. Jest tylko jedno ale, niedawno nie więcej niż tydzień temu dowiedziałam się, że 

w rozliczeniu 2018 roku do subwencji oświatowej czyli zadań obligatoryjnych zleconych 

przez rząd gmina Kraków dopłaciła, uwaga, 400 mln, gmina Kraków dopłaciła do rozliczenia 

subwencji czyli zadań zleconych obligatoryjnych 400 mln. Dajcie mi te pieniądze, a żadna z 

tych rzeczy, które tu dzisiaj były poruszone jako ważne nie zostanie bez załatwienia. Proszę 

Państwa tu musimy egzekwować, nie wiem jakim cudem, może w postępowaniach prawnych, 

może w jakichś innych procedurach, ale tak nie może być żeby zlecane były zadania, a za 

nimi nie szły środki, 400 mln to jest potężny pieniądz. A teraz do Pana Radnego Wantucha. 

Może i bym zrozumiała Pana poprawkę gdyby nie to jaka dyskusja odbyła się wczoraj na 

Komisji Edukacji, to ja Panu Radnemu mówiłam, że są inne pilne zobowiązania w żłobkach i 

w przedszkolach, że tam mamy sytuację bardzo złą, a Pan mnie uparcie przekonywał, że w tej 

sytuacji przecież system informacji dla rodziców, sieć komputerowa, nic tu nie zaważy na 

tym, że będą mniejsze środki. Powoli, jeśli się złoży kilka, tu byłoby potrzeba rocznie 300 tys. 

Czy to jest dużo, pewnie nie, ale w obecności takich problemów jakie mamy ze żłobkami, 

zakładanie tam sieci, nie jest tak priorytetowe jak to żeby ludziom dać godziwe 

wynagrodzenie i uszanować ich pracę.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę Pan Radny Łukasz Wantuch. Ja tylko przypomnę, że 

edukacja publiczna według ustawy jest zadaniem własnym gminy. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

Ja może zacznę od wypowiedzi Pani Radnej Teodozji Maliszewskiej, myślę, że Pani Radna 

nie zrozumiała o co chodzi w tym moim pomyśle, to nie chodzi o budowę żadnej sieci i nie 

chcę za długo o tym mówić, ale chodzi tutaj o to żeby ułatwić elektroniczny kontakt żłobków 

samorządowych z rodzicami i maksymalny koszt tego to jest około 10 tys. zł rocznie 

zakładając, że jest 20 placówek samorządowych. Ale nie chcę na ten temat mówić, bo 

meritum jest zupełnie inne. Chciałem się tylko odnieść do słów Pani Radnej Agaty Tatary. Po 

pierwsze gdybyśmy zapisali konkretne kwoty podwyżek to jest bardzo prawdopodobne, że 

Wojewoda by uchylił tą uchwałę, bo głównym zastrzeżeniem Wojewody zawsze w 

uchwałach kierunkowych jest, że zbyt precyzyjnie, zbyt szczegółowo określamy uchwały 

kierunkowe. Dlatego tutaj nie ma wpisanej kwoty, ale wróćmy jeszcze do tego co Pani Radna 

powiedziała, bo tutaj Pani Radna, Pani Przewodnicząca Tatara powiedziała bardzo ważną 

rzecz, jeżeli my damy podwyżki dla żłobków z budżetu ogólnego to od razu zgłoszą się inne 

grupy, inne np. pracownicy, nauczyciele ze szkół branżowych, zgłosi się 7, 8, 15 różnych 

podmiotów, które powiedzą, skoro daliście podwyżki dla żłobków z puli ogólnej to dajcie też 

nam. I Prezydent o tym wie, urzędnicy o tym wiedzą. W przyszłym roku dochody miasta będą 

niższe niż w tym roku. Więc oczekiwanie, że zostanie ta podwyżka sfinansowana z budżetu 

miasta, kiedy mamy niższe dochody w przyszłym roku jest okłamywaniem Państwa. Jeżeli 

mamy zrobić te podwyżki, które są niezbędne musimy wskazać źródło finansowania, bo 

wtedy możemy powiedzieć innym grupom, że te podwyżki zostały wypracowane 

wewnętrznie ze środków, które płacą rodzice. Jeżeli ta poprawka zostanie odrzucona, a 

uchwała przyjęta, to to stworzy Państwu fałszywą nadzieję, bez wskazania precyzyjnego 

źródła finansowania, bez podwyżek niestety bez znalezienia tych środków wewnątrz żłobków 

nie otrzymają Państwo albo żadnych podwyżek albo podwyżki minimalne. Ja bym bardzo 

chciał Państwa okłamać, mówić coś bardziej miłego, bo to jest popularne, ale ja Państwu 
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mówię prawdę, tak wygląda sytuacja i jeżeli ta uchwała przejdzie bez tej poprawki to moim 

zdaniem wzbudzi to Państwa oczekiwania, które nie zostaną spełnione, niestety. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę Pan Radny Artur Buszek. 

 

Radny – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo! 

Dobrze by było żebyśmy wiedzieli tak naprawdę o czym rozmawiamy, o jakiej skali, 

rzeczywiście ta uchwała, wcześniej nasze działania, interpelacje, wynikały z rozmów z 

pracownikami żłobków. Obecnie przeciętne wynagrodzenie w tych żłobkach zgodnie z tym 

co Państwo przedstawili to jest około 2.550 zł brutto, od tego należy odliczyć składki ZUS, 

podatek dochodowy itd. Tutaj Pani Radna Agata Tatara pytała o skalę ile by to budżet 

kosztowało. W jednej z interpelacji, którą składałem, dostałem odpowiedź, że w przypadku 

podwyżki o 100 zł dla wszystkich pracowników żłobków byłoby to 1,2 mln w skali roku. W 

przypadku naszego budżetu wydaje mi się, że nie jest to suma wysoce wygórowana. Owszem 

będziemy mieli problem z obniżeniem dochodów budżetu i tutaj ukłon w stronę Radnych PiS, 

to nie jest tak, że tylko Prezydent i Radni uchwalają budżet, niestety to co robi rząd też ma 

kolosalny wpływ na to jakimi środkami operujemy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Pani Alicja Szczepańska, Pani Radna, bardzo proszę. Czyli Pani Alicja 

Szczepańska proszę wykreślić, bo Pani Alicja, Radna, podsumuje, Pan Wojciech Krzysztonek 

bardzo proszę. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Drodzy Rodzice, Nauczyciele, drogi 

Łukaszu! 

Łukasz, nie ma nic gorszego jak nadgorliwość, wystarczyłoby, abyś przeczytał opinię Pana 

Prezydenta, abyś wiedział, że Prezydent pozytywnie odniósł się do projektu uchwały Pani 

Alicji Szczepańskiej i napisał, że jeżeli ta uchwała przejdzie to stosowne zapisy będą w 

projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok. Więc naprawdę nie ma konieczności sięgania do 

kieszeni rodziców, proszę cię abyś tą poprawkę wycofał. I drugie do kolegi Michała, bo 

kolega Michał powiedział, że zadania własne oświata, oczywiście drogi Michale, ale 

przypomnę ci, że jest coś takiego jak chociażby Europejska Karta Samorządu Lokalnego, taka 

konstytucja samorządu, która mówi o tym, że zadania, które są przekazywane samorządowi 

przez państwo i własne i zlecone, państwo ma obowiązek zapewnić finansowanie adekwatnie 

do potrzeb, a Pani Teodozja powiedziała jaka jest różnica pomiędzy środkami przekazanymi, 

a środkami wydatkowanymi na kwestie oświaty. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Tak tylko Pan mówił o zadaniach zleconych, a to jest zadanie własne. Pan Łukasz Wantuch, 

trzecie wystąpienie, 30 sekund. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Wojtku, ja nie lubię okłamywać ludzi, jeden, podwyżka o 100 zł to jest 1,2 mln w skali roku, 

podwyżka o 600 zł to jest 6 mln zł, a to jest mniej więcej znacząca podwyżka. Można mówić 

pracownikom to co chcą usłyszeć, ja jednak uważam, że lepiej mówić ludziom prawdę, nawet 

brutalną, bo na dłuższą metę jest to po prostu opłacalne i to też jest wyrazem szacunku dla 
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tych ludzi, bez wskazania źródła finansowania podwyżki będą albo minimalne, albo nie 

będzie ich w ogóle. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy ktoś jeszcze jest zapisany do  głosu? Pan Włodzimierz Pietrus 

bardzo proszę, drugie wystąpienie, dwie minuty. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Radni i Mieszkańcy! 

Ja mam taką uwagę, bo trochę się manipuluje informacją o 200 mln zł bo to jest jakiś element 

budżetowy, że w przyszłym roku będzie 200 mln mniej, oczywiście będzie teoretycznie 200 

mln mniej tylko chcę zwrócić uwagę, że na 2019 rok przychody planowane 5 mld 600 mln, a 

na 2018 5 mld 200 mln, czyli nastąpił wzrost o 400 mln zł czyli teoretycznie nie można 

mówić, że w przyszłym budżecie będzie mniej pieniędzy, znaczy prawdopodobnie będzie 

więcej w budżecie pieniędzy niż na ten rok. Natomiast relatywnie mniej może być tylko 

dlatego, że może PIT trochę zabrać, ale tak naprawdę będziemy mieli więcej pieniędzy do 

podziału niż w tym roku. Więc prosiłbym to też wziąć pod uwagę i wziąć też uwagę, że jeżeli 

porównamy kilka lat wstecz, kiedy Państwo rządzili jako Platforma Obywatelska to te 

dochody gwałtownie wzrosły w porównaniu wtedy z przychodami, ponieważ te dochody 

wynikają z działalności rządu obecnego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pani Alicja rozumiem w podsumowaniu ciągle, więc Pan Radny 

Wojciech Krzysztonek bardzo proszę, drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowni Państwo! Drogi Łukaszu, żebym powtórzył. Tutaj muszę się zgodzić z tym, co 

mówił Pan Przewodniczący Pietrus we wcześniejszym wystąpieniu. My tak naprawdę 

będziemy konsumować ten projekt uchwały uchwalając budżet Krakowa na rok 2020. I ja 

odczytuję opinię Pana Prezydenta jako taki sygnał, że on jest gotowy sięgnąć do skarbca 

miasta, aby sfinansować te podwyżki. Ja w to wierzę, bo wierzę w słowa Pana Prezydenta. 

Oczywiście przyjdzie czas decyzji uchwalania, przyjdzie czas konkretów. Natomiast nie 

uważam, żebyśmy już dzisiaj, teraz mówili, wyciągnijmy te pieniądze z kieszeni rodziców, bo 

to jest złe rozwiązanie. Jeżeli Pan Prezydent zawiedzenie nasze zaufanie, w co wątpię, wtedy 

będziemy się nad tym zastanawiać. Więc to po pierwsze. Drodzy Państwo natomiast jeżeli 

chodzi o tą edukację, o te 300 mln Panie Przewodniczący 400 mln, powiem tak, dochody w 

przyszłym roku będą większe zapewne niż w roku 2018, ale mówimy o czymś innym i Pan 

dobrze wie o czym mówimy, mówimy o dynamice wzrostu dochodów. I ta dynamika spadnie 

w wyniku decyzji rządu, o tym mówimy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy są jeszcze jakieś głosy Radnych? Pan Jakub Kosek bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Kosek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem się odnieść do tego co powiedział Łukasz, żebyśmy szukali środków trochę u 

rodziców. Ja myślę, że to jest o tyle zła droga, że szukanie środków bezpośrednio w portfelu 

naszych podatników, nie poprzez podatki, które już są tylko tworzeniem nowych opłat to już 

obserwujemy na szczeblu wyższym i myślę, że to jest zły przykład, przerzucanie tych 
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obciążeń coraz bardziej na obywateli. Natomiast są dwa aspekty, o których trzeba pamiętać. 

Pierwszy to to co już się dzieje czyli podnoszenie płacy minimalnej i to powoduje, że i tak 

będziemy musieli szukać środków na wynagrodzenia w budżecie miasta dla wielu grup 

wyższych, bo podnoszenie płacy minimalnej to też podnoszenie potem pensji pozostałych, 

więc przed tym i tak nie uciekniemy i znalezienie o tak jak powiedziałeś, 5, 6 mln więcej w 5 

mld budżecie środków to nie są rzeczy niemożliwe tylko wystarczy chcieć, wystarczy jedne j 

fanaberii jakiejś nie robić i pokazać, że ludzie są ważniejsi niż jakiś głupi jeden z pomysłów, 

a ty produkujesz ich dużo, więc może wystarczy z jednego zrezygnować. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pani Agata Tatara, drugie wystąpienie. 

 

Radna – p. A. Tatara 

Ja mam jeszcze takie pytanie, ponieważ właściwie uchwalanie podwyżek nie jest zadaniem 

Rady Miasta i chciałam zapytać ilu dyrektorów żłobków wystąpiło z wnioskiem o podwyżki 

dla swoich pracowników. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Jako, że nie ma na razie podsumowania Radnych, są jeszcze dwa 

zgłoszenia spoza Rady, jeszcze Pani od Prezydenta będzie chciała zabrać głos, więc bardzo 

proszę Pani Marta Wodyńska, Forum Rad Rodziców. Cztery minuty i przygotuje się Pani 

Anna Rumian, reprezentant żłobków samorządowych. 

 

Pani Marta Wodyńska 

Szanowni Państwo! 

Po raz kolejny debatujemy nad uchwałą o finansowaniu pewnych, nazwijmy to usług 

publicznych, które powinny być finansowane i zabezpieczone z budżetu państwa. Znowu 

samorząd musi stanąć w roli rządu żeby zapewnić właściwe funkcjonowanie placówki w tym 

kontekście opiekuńczej. Zabezpieczamy środki dla placówek oświatowych, dopłacamy 400 

mln rocznie na te cele, natomiast najwyższa czas też na to – i tutaj rodzice, których też 

reprezentuję są absolutnie zgodni w tym temacie – należy absolutnie zabezpieczyć właściwe 

wynagrodzenia dla pań i panów opiekujących się dziećmi. Zgadzam się z Panem Radnym 

Wojtkiem Krzysztonkiem, pozytywna opinia Prezydenta, jego przychylność dla tego projektu 

dają nam pewne gwarancje na to, że ta uchwała kierunkowa zostanie zrealizowana i tego się 

trzymajmy. Jestem przeciwna przerzucaniu na rodziców opłat z tytułów przeróżnych 

dotyczących i opieki i wychowania i edukacji dzieci, jeśli Państwo sobie z tym nie radzi, jeśli 

budżet centralny nie zabezpiecza tych środków spróbujmy to zrobić naszym budżetem 

samorządowym, bo ten budżet jest dla nas, ten budżet jest dla mieszkańców, ten budżet jest 

dla rodziców i po to właśnie żeby zabezpieczyć istotne interesy naszych dzieci. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pani Anna Rumian bardzo proszę, cztery minuty. Ruman, bardzo 

przepraszam. 

 

Pani Anna Ruman 

Dzień dobry Państwu. Szanowni Radni! 

Działając w imieniu pracowników zatrudnionych w żłobkach samorządowych miasta 

Krakowa mimo, iż rozumiemy trudną sytuację finansową miasta i gminy Krakowa zwracamy 

się do Państwa z prośbą o podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego i zwrócenie uwagi na 
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naszą trudną sytuację materialną. Pracownikom żłobków samorządowych miasta Kraków 

został powierzony szczególny obowiązek zapewnienia jak najwyższego poziomu 

wszechstronnej opieki nad dziećmi w wieku do lat 3-ch przy jednoczesnym zagwarantowaniu 

im warunków dla bezpiecznego, stabilnego rozwoju. To szeroko pojęta opieka nad dziećmi w 

wieku  do lat 3-ch, to nie tylko zabawa i nauka, ale również szereg czynności 

pielęgnacyjnych, edukacyjnych oraz wychowawczych, to dbanie o bezpieczeństwo i zdrowie 

małych podopiecznych. Pragniemy zwrócić uwagę na fakt, iż średnia wieku personelu 

żłobkowego rośnie, a braki kadrowe zaczną się pogłębiać. Niewielka liczba młodych osób, 

które rozpoczynają pracę w danym zawodzie będzie zniechęcona zbyt niskim 

wynagrodzeniem w stosunku do obowiązków w nim wykonywanych jak i do swojego 

wykształcenia. Coraz mniej osób decyduje się zostać opiekunem dziecięcym, osoby z 

wyższym wykształceniem pedagogicznym zaczynają odchodzić do przedszkoli gdzie 

gwarantuje im się lepsze zarobki, krótszy czas pracy w wymiarze 5, a nie 8 godzin jak to jest 

w naszym przypadku. Nasuwa się więc pytanie kto w przyszłości zaopiekuje się młodym 

pokoleniem. Wynagrodzenia zasadnicze pracowników żłobków samorządowych miasta 

Krakowa począwszy od roku 2009 wzrosły jedynie na poziomie minimalnym. Roczne 

podwyżki to jedynie  rekompensata przy wzroście płacy minimalnej. Obecna pensja 

zasadnicza opiekuna w żłobku oscyluje w granicach 2.550 zł. Trudno więc mówić o realnym 

podniesieniu wynagrodzenia za pracę. Zarobki pracowników żłobków nadal są niskie, o czym 

może świadczyć fakt, że część pracowników od stycznia 2020 roku będzie wymagało 

podwyżki z uwagi na wzrost płacy minimalnej. Wykonywana przez nas praca to nie tylko 

umiejętności sprawowania opieki nad małym dzieckiem, zagwarantowanie mu 

bezpieczeństwa, ale również obowiązek czasowego przejęcia za rodziców obowiązków 

rodziców opieki na dzieckiem, zapewnienia im odpowiednich warunków do rozwoju i ich 

umiejętności, emocjonalności, budowania relacji i poczucia bezpieczeństwa, a także 

odpowiedniego wyżywienia i pielęgnacji. Musimy również naszą pracą sprostać 

oczekiwaniom społecznym i zachować standardy opieki jak na najwyższym poziomie. Mamy 

nadzieję na zrozumienie naszej trudnej sytuacji i przychylenie się do naszej prośby o 

podniesienie wynagrodzenia. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Serdecznie dziękujemy. Bardzo proszę Pan Rafał Magryś. 

 

Pan Rafał Magryś 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! 

Moja kieszeń, MPK to też moja kieszeń, tam było sięgnięte. Strefa czystego transportu to też 

była moja kieszeń bo było wymagane żebym kupił sobie jeden z najdroższych samochodów, 

który jest w ogóle dostępny na rynku, moja kieszeń, moja kieszeń, wolontariat pojawił się z 

mojej kieszeni ponieważ miałem 5 tys. plus dochodu i stwierdziłem, że wystarczający czas na 

to, że faktycznie mogę poświęcić czas dla społeczeństwa, moja kieszeń, ja zrezygnowałem z 

gonienia na pieniędzmi na rzecz tego żeby właśnie poświęcić swój czas. Teraz weźmy ludzi 

bogatych, skoro ludzie bogaci oddają dzieci do przedszkola, a będzie za drogo to sobie 

wezmą opiekunkę i zaczną, żeby przedszkolanka poszła do domu, wtedy zapłacą jej więcej i 

się okaże, że dziecko będzie na miejscu. Natomiast kolejna sprawa z ludźmi bogatymi, ja 

mam stawkę dla wszystkich taką samą, jeżeli zrobię dobrze robotę człowiek bogaty mi 

zapłaci za nią więcej bo go na to stać. Natomiast jak idę z innymi ludźmi do ludzi bogatych, 

inni ludzie widzą nagle wielki samochód, wielkie domostwa i wszystko inne co posiada 

człowiek bogaty i on wymaga ode mnie żebym ja mu zapłacił więcej za to, że on pracuje u 

tego bogatego. Proszę Państwa bogate społeczeństwo to ci, którzy mają dużo w kieszeni. Jak 
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mam dużo w kieszeni to w tym momencie ja oceniam co jest dla mnie warte żeby coś wydać 

więcej, a nie, patrzymy na kraje europejskie, dlaczego nie patrzymy na kraje skandynawskie. 

W krajach skandynawskich jeżeli mam znacznie wyższe dochody to w tym momencie ja 

znacznie więcej płacę, nie traktujemy wszystkich na równej stopie. Człowiek ubogi jest 

wspomagany właśnie przez to, że on nie musi więcej wydawać na te wszystkie podatki. 

Natomiast ten, który ma możliwość i ma chęć mieć więcej, więcej płaci. To samo co było 

tutaj z mieszkaniami, ja też bym chciał mieć 5 mieszkań tylko nie mam zdolności kredytowej. 

Ten kto ma 5 mieszkań ma zdolność kredytową żeby kupić kolejne 5 mieszkań i to o tym 

powinniśmy rozmawiać i tutaj powinniśmy ustalać zasady. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Proszę pokazać czy są jeszcze jakieś zgłoszenia Radnych? Nie ma, 

dlatego proszę w imieniu Prezydenta, było zgłoszenie, bardzo proszę, jeśli nie będzie potem 

następnych zgłoszeń zamknę dyskusję i oczywiście Pani Radna wnioskodawczyni podsumuje.  

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Nawiązując do dyskusji, która się właśnie odbyła chciałam Państwa raz jeszcze zapewnić, że 

Pan Prezydent pozytywnie opiniuje projekt tejże uchwały, absolutnie nie negujemy tego, że 

praca w żłobku jest pracą ciężką, odpowiedzialną, że jest to praca bardzo ważna i bardzo 

istotna z punktu widzenia każdego mieszkańca Krakowa. Niemniej jednak tak jak Państwo 

macie okazję zapoznać się z opinią numer 99/2019 do tego projektu uchwały sami Państwo 

tutaj widzicie, że planowane są podwyżki  w przyszłorocznym budżecie w miarę możliwości 

finansowych gminy. Państwo też zapoznaliście się na pewno z kosztem jaki był 

skalkulowany, zatem koszt podwyżki 100 zł na etat to jest 1,2 mln, gdybyśmy mówili o 300 zł 

na etat to jest 3,6 mln, tak wygląda ta kalkulacja. Szanowni Państwo zapewniam Państwa, że 

jeżeli takie możliwości finansowe będą Pan Prezydent w przyszłorocznym budżecie zaplanuje 

kwoty podwyżek w miarę tych możliwości do budżetu. Odpowiadając na pytanie Pani Radnej 

jeżeli chodzi o ten rok budżetowy to w tym momencie od dyrektorów żłobków, mamy 22 

żłobki samorządowe, nie wpłynęło żadne zapytanie czy rozważenie możliwości podwyżki, 

niemniej jednak musimy też pamiętać, że ten rytm budżetowy jest taki, że limity finansowe 

jeżeli chodzi o utrzymanie żłobków będą rozsyłane do żłobków i najprawdopodobniej to 

będzie ten moment, kiedy dyrektorzy żłobków zaczną takie podwyżki planować. Mogę też 

Państwa poinformować, że w sprawie podwyżek jeżeli chodzi o żłobki u Pana Prezydenta byli 

przedstawiciele związków zawodowych i to co teraz do Państwa mówię to dokładnie to samo 

zostało przekazane związkom zawodowym. Dziękuję za uwagę. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Skoro nie ma więcej zgłoszeń zamykam dyskusję, bardzo proszę o 

podsumowanie Panią Radną Alicję Szczepańską. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja nie mam innej możliwości niż zwrócenia uwagi na ten problem uchwałą kierunkową ze 

względu na to, że o budżecie będziemy dyskutować jeszcze za parę miesięcy. Natomiast ja 

czekam na również na wsparcie Radnych Prawa i Sprawiedliwości w zmianach do budżetu 

miasta. I wcale nie neguję, bo nie mogę, bo bym żyła w zakłamaniu, że wsparcia finansowego 

wymagają nie tylko pracownicy żłobków samorządowych, ale również przedszkoli, 

wymagają nauczyciele i w ogóle pracownicy samorządowi. Szanowni Państwo doszliśmy do 
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takiego absurdu, że pracownik socjalny zarabia mniej pieniędzy wykonując bardzo ciężką 

pracę i ciężkie obowiązki społeczne niż osoba, niż wynoszą zasiłki wydawane na podstawie 

specjalnych ustaw szczególnych dotyczących świadczeń społecznych między innymi. 

Natomiast dzieci są naszym najważniejszym dobrem, ja cały czas powtarzam ten truizm i 

będę się tego trzymać. Ja również rozmawiałam z Panem Prezydentem Kuligiem i do tej pory 

jeszcze nigdy mnie nie zawiódł i tutaj obiecał, że zrobi wszystko co jest możliwe, ale budżet 

na następny rok będziemy głosować tutaj wspólnie na Radzie Miasta. Więc liczę, że Państwo 

wszyscy przychylicie się do głosu zarówno rodziców jak również pracowników żłobków 

samorządowych. Natomiast co do pomysłu Radnego Wantucha, jest to uchwała kierunkowa, 

ja nie mogę żadnych szczegółów bliżej przedstawiać w tym względzie, też wierzę, że, że tak 

powiem w ramach potrzeb będą zapewnione te dodatki, chociaż musimy wziąć pod uwagę to, 

że miasto musi płacić jako bogate miasto, musimy płacić janosikowe i jesteśmy stratni na PIT 

zerowym i jesteśmy stratni na reformie edukacji, ale jednak mimo wszystko najważniejszy 

jest człowiek, a szczególnie rozwój dziecka. I tutaj te pieniądze się muszą znaleźć, dlatego 

proszę o pozytywne głosowanie i pamiętanie o tym bo naprawdę będę rozliczać każdego 

Radnego przy głosowaniu budżetu, macie na to Państwo moje słowo. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu zamknąłem dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym zgłoszono jedną poprawkę Pana 

Radnego Łukasza Wantucha, jako, że mieliśmy teraz głosować to zaczniemy procedurę. 

Szanowni Państwo Radni przystępujemy do głosowania najpierw nad poprawką Pana 

Radnego Łukasza Wantucha. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem poprawki Radnego Łukasza 

Wantucha? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Na kogoś jeszcze czekamy? Na 

Pana Przewodniczącego. Zamykam głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 32 Radnych, 2 za, 28 przeciw, 1 wstrzymujący, 1 nie brał udziału w 

głosowaniu. Stwierdzam, że poprawka została odrzucona. Proszę o wydruk.  

W takim razie przystępujemy do głosowania nad projektem uchwały w formie pierwotnej, 

otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 619? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Zamykam głosowanie, proszę o 

wynik. 

 

 Głosowało 33 Radnych, 32 głosy za, 1 głos przeciwko, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 619 i bardzo proszę 

o wydruk. Pan Radny tutaj wniosek formalny, zdanie odrębne, wotum separatum. Jako, że 

Pan Radny głosował przeciwko, bardzo proszę zdanie odrębne. 
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Radny – p. Ł. Wantuch 

Ja bym chciał złożyć wotum separatum dlatego, że uważam, że to jest po prostu nieuczciwe 

bo dalej będzie tak proszę Państwa, że podwyżki w przyszłym roku albo nie będzie albo będą 

minimalne i ta radość, którą Państwo teraz odczuwają niestety się nie sprawdzi. Radni wtedy 

powiedzą, to jest wina Prezydenta, myśmy chcieli, można było znaleźć pieniądze jeżeli się 

chciało. Tak, że niestety dlatego głosowałem przeciwko bo uważam, że mówienie prawdy i 

bycie uczciwym, nawet jeżeli to jest niepopularne na dłuższą metę jest lepszym 

rozwiązaniem. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Za chwilę będzie przerwa tylko była jeszcze jedna krótka prośba, Pan Dyrektor 

Łukasz Franek i Pani Dyrektor Mrugała prosili o to żeby szybciutko  dwa druki 

przeprocesować, które są bez poprawek i autopoprawek, więc przechodzimy II czytania. 

 

Zmiana uchwały nr CVIII/2810/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

29 sierpnia 2018 roku w sprawie utworzenia i zatwierdzenia statutu 

jednostki budżetowej Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie. 
Druk Nr 559, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Łukasz Franek, bardzo prosimy o informacje. 

 

Dyrektor ZDMK – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły żadne poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. W związku z tym stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie zrobimy w bloku 

głosowań. Następny druk Nr 577, II czytanie. 

 

Ustalenie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania dla spółek wodnych 

realizujących zadania związane z bieżącym utrzymaniem wód i urządzeń 

wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 577, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Małgorzata Mrugała. 

 

Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska – p. M. Mrugała 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do druku nie została złożona autopoprawka ani nie wpłynęły Państwa poprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pozytywna opinia Komisji Budżetowej, Infrastruktury, Planowania 

Przestrzennego, brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie 

w bloku głosowań. I teraz tak, na tym zakończymy, ogłaszam przerwę na dokończenie 

posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego do godziny 13.15 w sali Lea.  

 

Przerwa do godziny 13.15. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Szanowni Państwo Radni bardzo proszę o powrót na salę, minęła godzina 13.15, wznawiamy 

obrady za chwilę tylko proszę o przyjście. Zaraz będziemy sprawdzać kworum. Bardzo 

proszę o sprawdzenie kworum. Mamy kworum, wznawiam posiedzenie, przechodzimy do 

punktu następnego, projekt uchwały według druku 429.  

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na rzecz 

Autokefalicznego Kościoła Prawosławnego w Rzeczypospolitej Polskiej - 

Parafii pod wezwaniem Zaśnięcia Najświętszej Marii Panny w Krakowie 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej przy ulicy 

Wioślarskiej w Krakowie wraz z udziałem 95 % bonifikaty od jej ceny. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 429, II czytanie, referuje Pani Justyna Habrajska 

i od razu zaznaczę, że będziemy głosować na prośbę tutaj księży obecnych na sali, nad tym 

drukiem, zaraz po zakończeniu czytania, więc bardzo proszę o przyjście Radnych, którzy 

jeszcze do nas nie doszli a słyszą nas poprzez głośnik, a także o pozostanie na sali obecnych 

Radnych. Bardzo proszę.  

 

Dyrektor Biura Przejmowania Mienia i Rewindykacji – p. J. Habrajska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt według druku 429, Prezydent zgłosił do niego autopoprawkę, jest pozytywna opinia 

Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego, proszę o przyjęcie. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Jako, że mamy jedną, do druku wpłynęła jedna autopoprawka otwieram 

dyskusję, czy mamy stanowiska klubów, komisji? Nie ma, otwieram dyskusję, kto z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos na temat autopoprawki zgłoszonej do tego druku? Nie widzę, 

nie mamy również zgłoszeń spoza Rady, ja tylko przypomnę mamy pozytywną opinię 

Komisji Budżetowej, pozytywną opinię Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego. W takim 

razie przystępujemy do, zamykam dyskusję, stwierdzam odbycie II czytania i przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały według druku Nr 429 wraz z autopoprawką. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Zamykam głosowanie i bardzo 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 30 Radnych, 26 głosów za, 1 głos przeciwko, 3 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 429 wraz z 

autopoprawką.  Prosimy o wydruk, pokazanie kto jak głosował. Dziękuję. Przechodzimy do 

następnych druków, projekt uchwały według druku Nr 532.  

 

Zmiana uchwały nr CXIII/2968/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

10 października 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr  95 usytuowanego w budynku na 
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os. II Pułku Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 

37 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 532, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz, Państwo Radni bardzo proszę o spokój. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Stwierdzam odbycie, zamykam dyskusję, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań.  Szanowni Państwo Radni jeśli rozmawiacie 

Państwo przez telefon bardzo proszę o wyjście. Następny projekt uchwały według druku 533. 

 

Zmiana uchwały nr CXV/3067/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 7 listopada 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 41 usytuowanego w budynku na os. II Pułku 

Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 36 % 

bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nt 533, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Nie mamy zgłoszonych poprawek i autopoprawek. Stwierdzam 

odbycie II czytania, zamykam dyskusję, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku 

głosowań. Następny punkt.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 3A położonego przy ul. Puszkarskiej w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 535, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Stwierdzam, w związku z tym, że nie ma poprawek ani autopoprawek, 

odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następny punkt, projekt uchwały według 

druku 545.  
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Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 640/25149 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Sądowej 7 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 545, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz, proszę bardzo. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie było poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie  w bloku głosowań. Następny projekt uchwały według druku Nr 549. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 3973/503359 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Bajecznej 3 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 549, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz, proszę bardzo. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie było poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie  w bloku głosowań. Następny projekt uchwały według druku Nr 550. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 38 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Tadeusza 

Kantora Nr 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 550, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i pozytywną opinię  Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie było poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie  w bloku głosowań. Następny projekt uchwały według druku Nr 551. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/4 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawcy w wymienionej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 551, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i pozytywną opinię  Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie było poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie  w bloku głosowań. Następny projekt uchwały według druku Nr 552. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/4 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawczyni w wyżej wymienionej części. 
Projekt Prezydenta Miasta  Krakowa, druk 552, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i pozytywną opinię  Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego punktu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 34 położonego przy ul. Rydlówka w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 554, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i pozytywną opinię  Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego punktu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Nowosądeckiej 23. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 555, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta  

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego punktu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

13/1000 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Pachońskiego 16 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 556, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego punktu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Nowosądeckiej 23 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni we wskazanej części. 
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Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 557, referuje Panie Dyrektor Marta  Witkowicz, II 

czytanie, proszę bardzo. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego punktu według druku Nr 558. 

 

Zmiana uchwały nr VI/99/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 2019 

roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 108 usytuowanego w budynku na os. Handlowym 8 

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 41% bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 558, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały według druku 

Nr 560. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5011/1116358 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Okólnej 20 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. 
Projekt Prezydenta, druk 560, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały według druku 

Nr 563. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/8 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 
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5494/351496 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym na os. Piastów 44 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawcy w wyżej wymienionej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 563, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały według druku 

Nr 564. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawczyni w wyżej wymienionej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 564, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję bardzo. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały według druku 

Nr 578. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części zwaloryzowanej 

kwoty odpowiadającej środkom finansowym przeznaczonym na nabycie 

lokalu mieszkalnego położonego w budynku nr 14 przy ulicy Wybickiego w 

Krakowie, co stanowi 43,81% udzielonej przez Gminę Miejską Kraków 

bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego w 

budynku nr 26 położonego przy ul. Retoryka w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 578, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 579. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ¼ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawczyni we wskazanej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 579, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Nie ma poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 580. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ¼ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawcy we wskazanej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 580, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 581. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr  53 usytuowanego w budynku przy ul. Bosaków 9 w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 79 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 581, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 582. 

 

Zmiana uchwały nr CXV/3061/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 7 listopada 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr  87 usytuowanego w budynku na os. Teatralnym 2 

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 82 %bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 582, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta 

Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 583. 

 

Zmiany uchwały nr CXI/2900/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 26 września 

2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 174 usytuowanego w budynku na os. Kolorowym 16 

w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 56 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 583, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 584. 

 

Zmiana uchwały nr VI/98/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 2019 

roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 70 usytuowanego w budynku na os. II Pułku 
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Lotniczego 45 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 7 % 

bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 584, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do następnego projektu uchwały 

według druku Nr 585. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 26 usytuowanego w budynku na os. Krakowiaków 21 w Krakowie na 

rzecz najemcy z zastosowaniem 87 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 591, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 591. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 16A stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym 

przy ul. Basztowej Nr 15 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz w 

sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr CVII/2757/18 z dnia 5 lipca 

2018 roku.  
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 591, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 592. 
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Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty zwaloryzowanej 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 2983/447907 części w 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Telimeny 31 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 592, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 593. 

 

Wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

75/2959 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Kozietulskiego 1 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy we wskazanej części. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 593, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 597. 

 

Zmiana uchwały nr VI/97/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 2019 

r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 34 usytuowanego w budynku położonym na os. Na Stoku 

23 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 34 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 597, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 598. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 18B usytuowanego w budynku przy Rynku Kleparskim 4 w Krakowie 

na rzecz najemców z zastosowaniem 78 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 598, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 599. 

 

Zmiana uchwały nr CXIII/2965/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

10 października 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 29 usytuowanego w budynku na 

os. Zielonym 16 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 66% 

bonifikaty. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 599, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 600. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 17 położonego przy  

ul. Rydygiera w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 600, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 601. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 1 stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym 

przy ul. Wrocławskiej Nr 12B wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste 

udziału w nieruchomości gruntowej, na której położony jest budynek. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 601, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywne opinie Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Brak poprawek i autopoprawek, stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Następy projekt uchwały według druku Nr 610. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia planu 

dochodów w działach: 600, 750, 801, 852, 854, 855, 900 i 926 oraz zmian 

planu wydatków w działach: 020, 600, 710, 750, 754, 801, 851, 852, 853, 854, 

855, 900, 921 i 926/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 610, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Dyrektorze. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, brak 

poprawek i autopoprawek, dlatego stwierdzam odbycie II czytania. Głosowanie w bloku 

głosowań.  Kolejny projekt uchwały według druku Nr 611. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 750, 801, 854, 900, 921 i 926 – zadania dzielnic/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 611, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Dyrektorze. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, brak 

poprawek i autopoprawek, dlatego stwierdzam odbycie II czytania. Głosowanie w bloku 

głosowań.  Kolejny projekt uchwały według druku Nr 612. 

 

Zmiana uchwały Nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia 27 marca 

2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa z 

późniejszymi zmianami. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 612, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie zostały złożone poprawki, natomiast została złożona autopoprawka 

Pana Prezydenta, która wynika z konieczności dokonania zmian w  limitach wydatków 

zobowiązań w 50 przedsięwzięciach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Dyrektorze. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, 

zgłoszoną autopoprawkę, wobec czego otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w temacie autopoprawki do druku 612? Nie widzę, wobec czego 

zamykam dyskusję i stwierdzam odbycie II czytania. Głosowanie w bloku głosowań.  

Przechodzimy do projektów uchwał w trybie jednego czytania. Projekt uchwały według druku 

Nr 604. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według 

druku Nr 604 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Ustalenie miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej w 2020 roku. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 604, tryb jednego czytania, referuje Pan 

Dyrektor Witold Kramarz. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Centrum Integracji Społecznej to instytucja, w której osoby najbardziej oddalane od rynku 

pracy, wykluczeni, bezdomni, uzależnieni, długotrwale bezrobotni realizują programy 

reintegracji społecznej. Jeżeli Centrum Integracji jest prowadzone przez organizację 

pozarządową Rada Gminy  ustala wartość dotacji na dany rok. Proponujemy, aby w roku 

2020 wartość dotacji wynosiła identycznie jak w roku 2018 czyli 685 na iloczyn miejsca oraz 

pracowników na koniec miesiąca rozliczeniowego. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Dyrektorze. Mamy pozytywną opinię Komisji Rodziny, Polityki 

Społecznej i Mieszkalnictwa. Nie mamy poprawek ani autopoprawek, czy są stanowiska 

klubów Radnych, komisji? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie 

statutowym nie zgłoszono poprawek ani autopoprawek, głosowanie odbędzie się w bloku 
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głosowań. Projekt uchwały według druku Nr 618 w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 618 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie 

ochrony i zabezpieczania murali, istniejących i funkcjonujących w 

przestrzeni publicznej Krakowa, przed aktami wandalizmu. 
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 618, tryb jednego czytania, referuje Pani Radna Alicja 

Szczepańska. 

 

Radna – p. A. Szczepańska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Na wniosek mieszkańców miasta Krakowa jak również samych twórców murali w przestrzeni 

miejskiej Krakowa pokusiłam się o napisanie uchwały kierunkowej dotyczącej ochrony 

murali. Jak już wspominałam przy referowaniu interpelacji murale są nową sztuką na terenie 

Krakowa, która coraz bardziej wpisuje się w koloryt naszego miasta i rozwija się. Z uwagi na 

to, że ten rodzaj sztuki jest wykonywany przez artystów, albo ma walory artystyczne, bo nie 

każdy musi skończyć wyższą szkołę plastyczną uważam, że powinniśmy chronić murale i 

sztukę miejską przede wszystkim przed niszczycielami. Jest to bardzo proste, ponieważ 

można zabezpieczyć murale w sposób chemiczny  tak, że jeżeli ktoś będzie chciał np. 

namalować coś sprayem to jest to najzwyczajniej w świecie do zmycia. Są to 

nieporównywalne koszty biorąc pod uwagę malowanie takiego muralu od nowa. Więc 

uważam, że warto zagłosować nad tą uchwałą. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy do projektu uchwały autopoprawkę, która mówi tylko tyle, że  

wyraz miejskich zastępuje się wyrazem miejskie, więc to jest poprawka rozumiem językowa, 

mamy opinię Komisji Kultury i Ochrony Zabytków pozytywną i mamy również pozytywną 

opinię Prezydenta Miasta Krakowa. Czy mamy stanowiska innych komisji? Nie mamy, 

stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusją, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę zgłoszeń. W takim razie zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 

Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W 

trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, natomiast jest zgłoszona jedna autopoprawka, 

głosowanie odbędzie się w bloku głosowań. Projekt uchwały według druku Nr 629 w trybie 

jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu 

uchwały według druku Nr 629 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk Nr 629, tryb jednego czytania, referuje Pan 

Przewodniczący Adam Kalita, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Zwracam się do Państwa Radnych o uchwalenie projektu, uchwalenie uchwały według druku 

629, projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, projekt uchwały 
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mówi o tym, że Komisja Skarg i Wniosków uznaje tą skargę za zasadną na działania 

Prezydenta opisane w treści przedmiotowej skargi wraz z uzasadnieniem. Nie wpłynęła 

autopoprawka ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Przewodniczący. Nie widzę opinii innych komisji, ale takie są te 

uchwały, mamy negatywną opinię Prezydenta Miasta Krakowa. Czy mamy prezentację 

klubów lub komisji? Nie widzę, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę. W takim razie zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie 

statutowym nie zgłoszono poprawek, ani autopoprawek, głosowanie odbędzie się w bloku 

głosowań. Projekt uchwały według druku Nr 630 w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 630 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady.   

 

Skarga na Dyrektora Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 630, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Przewodniczący Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Przedstawiam Państwu projekt według druku 630 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, projekt 

komisji mówi o tym, że uznaje tą skargę za niezasadną i proszę Państwa Radnych o 

przegłosowanie tej uchwały. Nie wpłynęła autopoprawka ani żadne poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentację stanowisk klubów, komisji lub Prezydenta? Nie 

widzę, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie 

widzę. W takim razie zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam 

dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono 

poprawek, ani autopoprawek, głosowanie odbędzie się w bloku głosowań. Projekt uchwały 

według druku Nr 632 w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu 

Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 632 minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady.   

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach: 801 i 854/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 632, tryb jednego czytania, referuje Pan 

Dyrektor Tomasz Tylek, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o łączną kwotę 361.068 

zł, w związku z otrzymaniem środków pochodzących z funduszy europejskiej Erasmus Plus. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Serdecznie dziękuję. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, mamy, nic więcej nie 

mamy. Czy mamy prezentację opinii komisji, klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec czego  zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, ani 

autopoprawek, głosowanie odbędzie się w bloku głosowań.  Następny projekt uchwały 

według druku Nr 633, I czytanie. To jest projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia planu 

dochodów w działach: 756, 852, 854, 855 i 900 oraz zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 700, 750, 852, 853, 854, 855, 900 i 921/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nt 633, I czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o łączną kwotę 3.364.720 

zł, między innymi z przeznaczeniem na przygotowanie i kierowanie spraw na drogę 

postępowania sądowego, wydatki związane z opodatkowaniem budowli o charakterze 

liniowym wymagających bezpośredniej kontroli, otrzymaniem środków z solidarnościowego 

funduszu wsparcia osób niepełnosprawnych na realizację usług opiekuńczych, podniesieniem 

stawki dziennej na wyżywienie wychowanków szkolnictwa ponadpodstawowego, wypłatę 

odszkodowania za zalanie piwnicy w żłobku Nr 7 z przeznaczeniem na zakup materiałów i 

wyposażenia, zawarcia umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej na dofinansowanie zadań między innymi likwidacja barszczu 

Sosnowskiego, opłatą za usunięte przez inwestora zewnętrznego drzewa w ramach 

prowadzonej inwestycji budowy drogi wewnętrznej wraz z połączeniem komunikacyjnym z 

drogą publiczną ulica Na Polach, przeznaczeniem na zadanie utrzymanie obiektów 

kubaturowych ścieżek rowerowych. Zmniejszenie planu wydatków inwestycyjnych o łączną 

kwotę 3.125.000 w zadaniach rozbudowa ulicy Klasztornej na odcinku od ulicy Żaglowej do  

Ronda przy Moście Wandy, budowa układu komunikacyjnego dla obsługi Szpitala 

Uniwersyteckiego w Prokocimiu, budowa kładki łączącej ulicę Żabiniec z Aleją 29 Listopada, 

rewitalizacja Parku Jordana. Zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych o łączną kwotę 

3.125.000  w zadaniach Zaciągnij się, tężnie solankowe, orzeźwienie dla Krakowa, 

rewitalizacja Bulwarów Wiślanych Wisła Łączy, zagospodarowanie terenów zieleni Krakowa 

w miejsca rekreacji, budowa zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ulicy 

Wańkowicza, przeniesienie między działami w ramach planu wydatków bieżących w 

wysokości 2.050.934 zł między innymi z przeznaczeniem na zadania obsługa administracyjno 

– techniczna zadań, na remont chodnika na os. Willowym w ramach programu Nowa Huta 

dziś oraz na zadanie związane z opieką nad dzieckiem do lat 3-ch w związku z koniecznością 

przedłużenia trwających umów do końca 2019 roku oraz dokonuje się zmian w planie 

dochodów rachunku dochodów własnych. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Panie Dyrektorze. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy 

mamy prezentację opinii komisji, stanowiska klubów lub inne głosy w tym trybie? Nie mamy. 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pan Przewodniczący 
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Edward Porębski bardzo proszę. Ja jeszcze tylko dodam, że wpłynął wniosek o wprowadzenie 

do II czytania jako sprawy nagłej tego punktu. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja zdecydowanie jestem przeciwko takim zmianom w budżecie miasta Krakowa i powiem 

dlaczego, ponieważ w punkcie numer 2 zmniejszenie, to co Pan Dyrektor był uprzejmy 

powiedzieć, zmniejszenie planu wydatków inwestycyjnych na łączną kwotę 1.25.000 zł w 

zadaniach rozbudowa ulicy Klasztornej na odcinku od ulicy Żaglowej do Ronda przy Moście 

Wandy w związku z planowaną w listopadzie 2019 roku podpisaniem umowy o wykonanie 

robót budowlanych, co spowoduje, że środki zostaną niewykorzystane. Drodzy Państwo ja 

chciałem tylko przypomnieć bo wielokrotnie już dyskusja w tym temacie się toczyła jeżeli 

chodzi o ulicę Klasztorną, że zadanie to jest ściągane od 19 lat, ciągle nie ma środków, ciągle 

brak dokumentacji i zawsze mamy problemy. Przypominam również drodzy Państwo, że po 

drugiej stronie Wisły ulica Półłanki  częściowo już jest wyremontowana, natomiast ulica 

Klasztorna jest chyba jedną z najbardziej, najgorszych ulic w Gminie Miejskiej Kraków, która 

należy do gminy. Mało tego, powiem więcej, że ta  ulica jest wpisana do zadań 

rekompensacyjnych i po raz kolejny jest ściągane to zadanie. Ja bym proponował żeby nie 

było to w jednym czytaniu tylko w dwóch czytaniach, ponieważ ja złożę poprawkę do tego 

druku i pozostawię tę ulicę Klasztorną, ponieważ nie zgadzam się z tym, że nie z winy 

niczyjej tylko z winy dokumentacji z tego co wiem wszystko się opóźnia. Ulica Klasztorna 

miała być w tym roku, po raz kolejny już mówię, rozpoczęta, nadal ściągamy środki 

finansowe. Drodzy Państwo jest to niesamowita rzecz, że po raz kolejny podchodzimy do 

tego tematu w ten sposób. Panie Dyrektorze ja bardzo proszę nie wprowadzać II czytania, 

albo autopoprawką żeby to po prostu zmienić. Nie może być tak drodzy Państwo, że 

zabieramy prawie wszystkie środki. I pytanie do Pana Dyrektora jakie środki wobec tego 

pozostają na rozbudowę ulicy Klasztornej bo z tego co ja wiem to było 3 mln, mówiliśmy, że 

jest mało tych pieniędzy 3 mln, ale było później powiedziane,  Pan Prezydent Kulig 

powiedział, że jeżeli będzie potrzeba zwiększenia środków w budżecie na tą ulicę to 

będziemy szukać i będziemy realizować to zadanie. W związku z tym jest to dla mnie 

troszeczkę niezrozumiałe. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Pan Radny Michał 

Starobrat bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

To znaczy tak mała uwaga do mojego przedmówcy, nawet jeżeli przegłosujemy nie wiem 

jakie poprawki jeżeli fizycznie rzeczywiście umowa ma być podpisana w listopadzie 2019 to 

tych pieniędzy po prostu nie jesteśmy w stanie wydatkować. Ale w odpowiedzi jak 

najbardziej podzielam Pana obawy i uważam, że jeżeli dana inwestycja zostaje opóźniona to 

środki powinny pozostać, stąd moje pytanie popierając tutaj mojego przedmówcę czy w takim 

bądź razie, jeżeli mogę poprosić Pana Dyrektora, czy w takim bądź razie jeżeli przenosimy te 

środki z tego roku na rok kolejny to czy w ślad za zdjęciem tej kwoty z budżetu miasta 

Krakowa na 2019 rok idą zmiany w WPF na rok 2020, bo jeżeli tak to dla mnie sprawa jest 

oczywista. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Pan Radny Stanisław Zięba. 
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Radny – p. St. Zięba 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja za głosem Radnego Edwarda Porębskiego. Proszę Państwa jeżeli ktoś nie wierzy to niech 

spróbuje przejechać ulicą Klasztorną, tam jest ograniczenie 40 na godzinę, ale nie da się 

jechać 40, po prostu się nie da. Więc po to są zmiany w budżecie i głosujemy, bo coś wypada, 

co trzeba natychmiast zrobić, a ta ulica Klasztorna jest po prostu, nie wiem, czymś co albo 

ludzie sobie nie zdają z tego sprawy, że ta ulica właśnie od jakiegoś czasu, od kilku lat jest 

tzw. ulicą przelotową. I tam ludzie jeżdżą, autobusy, spróbujcie Państwo się pofatygować i 

przejechać tą ulicą to się przekonacie, że to jest najpilniejsza ulica do remontu. Proszę 

Państwa ja wiem, Pan Radny Starobrat ma swoje racje, swój pogląd na gospodarkę i na inne 

sprawy, to jest jego pogląd, ale śmiem twierdzić, że Pan tam nie jechał tą ulicą, Panie 

kochany prawdopodobnie Huta jest w Krakowie czy może nie, no właśnie, to jest taka jakaś 

mentalność, ale przepraszam Państwa za ten wywód. Panie Dyrektorze, Pani Skarbnik 

jesteście rzetelnymi ludźmi, weźcie tak zróbcie żeby nie musiano w zimie łatać dziury 

asfaltem jakimś takim i robić takie placki, bo tam się nie da jeździć, a tam są takie dziury, że 

jak przyjdzie zima, przyjdzie woda rozsadzi to i będzie koniec i będzie ta ulica zamknięta. 

Bardzo proszę, my pewnie zagłosujemy, dobrze byłoby jednak żeby były dwa czytania bo 

pośpiech jest czasem wskazany wiecie Państwo przy czym. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. O ile dobrze zrozumiałem to Pan Radny Michał Starobrat popierał budowę tylko 

chciał deklaracji o to żeby było wpisane w Wieloletnią Prognozę Finansową. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Właśnie ad vocem do tego, w trybie sprostowania, jak najbardziej uważam, że te środki 

powinny zostać na to i troszcząc się o to, aby te środki pozostały dedykowane konkretnie na 

remont ulicy Klasztornej zapytałem czy one są zagwarantowane w WPF. Więc Radny ze 

Swoszowic troszczy się o ulice w Nowej Hucie. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękujemy Radnemu ze Swoszowic. Pan Radny Stanisław Moryc. 

 

Radny – p. St. Moryc 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ulica Klasztorna to ulica, która nie może się doczekać remontu, uczestniczyłem we 

wszystkich negocjacjach z mieszkańcami jakie były możliwe, nie pojawiali się urzędnicy 

miejscy, ja zawsze byłem na tych negocjacjach, powiem tak, mieszkańcy rzucali różne słowa, 

za każdym razem mówiłem, że na pewno uda się nam zrobić, że tylko i wyłącznie musimy 

przygotować dokumentację i będziemy ruszali z tym remontem. Szanowni Państwo 

mieszkańcy przyjęli projekt, zaakceptowali go, zostało to wszystko uzgodnione, udało się 

przejść wszelkie kwestie proceduralne związane z tym projektem, uzgodnienia dotyczące 

własności i dzisiaj nie możemy mieszkańcom powiedzieć, że zdejmujemy pieniądze tak 

szybko z tej ulicy nie zastanawiając się nad tym czy rzeczywiście tego projektu nie da się w 

tym roku przygotować, albo przynajmniej tak mieć zaawansowany stan żeby mówić o tym, że 

rzeczywiście ta ulica będzie Szanowni Państwo wyremontowana. Po niej dzisiaj się już nie da 

jeździć w ogóle, jest w tragicznym stanie, myślę, że jeżeli mówimy o tym, że gdzieś nie ma 

cywilizacji w Krakowie to możemy śmiało powiedzieć, że nie ma cywilizacji na ulicy 

Klasztornej. Szanowni Państwo apeluję o to żeby było II czytanie tego projektu w zakresie 

projektu dotyczącego ulicy Klasztornej. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Serdecznie dziękujemy. Drugi wystąpienie Pan Przewodniczący Edward Porębski. 

 

Radny – p. E.  Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja drodzy Państwo pragnę przybliżyć jeszcze ten temat, bo zapewne większość z Państwa 

pamięta, ja tu dziękuję za poparcie tego oczywiście wniosku przez Pana Starobrata, ale 

przypomnijcie sobie Państwo jak rozmawialiśmy przed wakacjami na temat – i Pan 

Wiceprezydent Kulig się w tym temacie wypowiadał – przypomnę jeszcze raz, środki 

finansowe te, które są przeznaczone mają wystarczyć. Mówiłem o 3 mln zł. I wtedy 

rozmawialiśmy z Panem Wiceprezydentem, jeżeli tych środków nie wystarczy jesteśmy w 

stanie zabezpieczyć większe środki. I o to nam cały czas chodziło i taka rozmowa była  z 

mieszkańcami. Jest to ulica, która nie ma chodnika, nie ma kanalizacji, nie ma niczego. 

Powiem więcej, nie da się robić kanalizacji w tej ulicy ani w tych poszczególnych 

skrzyżowaniach i w osiedle, ponieważ główna instalacja, kolektor będzie budowany, pójdzie 

wzdłuż ulicy Klasztornej. I całe osiedle Mogiła, które zostawiamy  w tym temacie, bo jeżeli 

nie realizujemy tego zadania ulicy Klasztornej, nie realizujemy pozostałych zadań. Dlatego 

nie może drodzy Państwo tak być i bardzo bym prosił tutaj Pana Dyrektora i widzę jest 

również Pani Skarbnik, żeby jednak podejść do sprawy i bardzo proszę żeby to było w dwóch 

czytaniach. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Nie ma Radnych, więc bardzo proszę w imieniu Prezydenta, bardzo 

proszę o odpowiedzi na te pytania, wątpliwości i sugestie. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycji – p. M. Rutkowska 

Chciałam uspokoić, ponieważ te pieniądze, które ściągamy w tym roku, ściągamy je tylko i 

wyłącznie dlatego, że zostało ogłoszone całe postępowanie przetargowe, jesteśmy już po,  

badamy oferty, tak, że do grudnia najpóźniej tego roku zostanie wyłoniony wykonawca i po 

prostu tych pieniędzy, tak jak tutaj Pan Radny powiedział, nie jesteśmy w stanie przerobić. 

Natomiast one są zagwarantowane w WPF na rok 2022 i one wracają na zadanie. Tak, że tutaj 

pełne środki są, umowa będzie podpisana  w tym roku i zadanie będzie realizowane. Tak, w 

WPF będzie, to znaczy już jest, to będzie dokładnie w autopoprawce. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

W tej dzisiejszej autopoprawce, która/…/ 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycji – p. M. Rutkowska 

Tak, i to jest łącznie, dokładnie, tak, że nie wiem czy jest potrzebne  drugie czytane, jest to 

wszystko załatwione kompleksowo. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękujemy. Czy Państwu Radnym ta informacja wystarczy czy jeszcze są jakieś pytania 

dodatkowe? Trzecie wystąpienie Pan Edward Porębski, dopuszczam, jedna minuta. Trzecie 

wystąpienie Przewodniczący może dopuścić, dzisiaj z Klubu Pana Radnego dopuszczałem 

Radnego. 
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Radny – p. E. Porębski 

Dziękuję. Ja Panią Dyrektor rozumiem tylko nie wiem czy Pani była na samym początku to 

co powiedziałem, to nie jest od dzisiaj, to jest od 19 lat drodzy Państwo, nie mówmy, że w tej 

chwili się odbywa przetarg, ja mówię to co było przed wakacjami drodzy Państwo, gdzie 

byliśmy do tej pory, że my nie potrafimy tego zadania zrobić, nie takiego kosztownego 

znowu, nie zgadzam się z takim wytłumaczeniem, że w tej chwili jest przetarg ogłoszony, 

umowa podpisana, będziemy realizować. Oczywiście, że teraz innego wyjścia pewnie nie ma 

chociaż ja i tak poprawkę pewnie napiszę jeżeli będzie to w dwóch czytaniach bo ja się tam 

drodzy Państwo ludziom nie mogę pokazać, naprawdę tym mieszkańcom. Przyprowadzimy 

tych mieszkańców tutaj do Państwa wszystkich, będziecie się Państwo tłumaczyć, nie my 

jako Radni się będziemy tłumaczyć, ja naprawdę bardzo proszę. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Serdecznie dziękujemy. Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Nie widzę. Sprawa wygląda 

tak, mamy wniosek o wprowadzenie do II czytania jako sprawy nagłej, mamy pozytywną 

opinię Komisji Budżetowej i tyle. Więc wobec powyższego jako, że nie mamy wymaganej 

liczby do głosowania ja zawieszam ten punkt w tej chwili bo mamy wniosek o wprowadzenie 

do II czytania i głosowanie po prostu nie mamy Radnych, możemy zwołać wszystkich i 

głosować wniosek, jak nie to po prostu przeprowadzimy głosowanie  gdy będą wszyscy w 

bloku głosowań nad wprowadzeniem. Na razie zawieszamy, potem zobaczymy co dalej. 

Przechodzimy do następnego punktu uchwały w trybie dwóch czytań. Projekt uchwały 

według druku Nr 634. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 750, 801, 853 i 921 – zadania dzielnic/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 634, I czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zmiany w planie wydatków bieżących w łącznej kwocie 22.460 zł w 

ramach środków wydzielonych do dyspozycji dzielnic. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej, czy mamy prezentację 

stanowisk klubów, komisji? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, wobec czego zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I 

czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin 

wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 września 2019 roku godzina 15.oo i ostateczny 

termin zgłaszania poprawek na 19 września 2019 roku godzina 15.oo. Przechodzimy do 

następnego projektu uchwały w trybie dwóch czytań, według druku Nr 605. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 7 położonego na os. Uroczym w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk  605, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 
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Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Druk dotyczy odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy zakupie lokalu 

mieszkalnego, właściciel lokalu zmarł, lokal odziedziczyli synowie, którzy/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Przepraszam Pani Dyrektor, Państwo Radni i Państwo urzędnicy bardzo prosimy o wyjście, 

bo jest głośno,  Pani Dyrektor Anna Trembecka, która jest bardzo sympatyczną osobą nie jest  

w stanie przedrzeć się przez ten hałas. Bardzo prosimy. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Więc w drodze spadkobrania nabyli synowie, którzy mieli swoje mieszkania, w związku z 

tym zdecydowali się wynająć to mieszkanie odziedziczone po mamie i proszą Radę Miasta o 

odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty uzasadniając to w ten sposób, iż środki uzyskane z 

najmu przeznaczyli na zapłatę czynszu oraz na remont mieszkania, które wymagało właśnie 

poniesienia znacznych nakładów finansowych. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentację stanowisk klubów lub komisji? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, w 

takim razie zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na 17 września 2019 roku na godzinę 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 

września 2019 roku godzina 15.oo. Przechodzimy do następnego projektu uchwały w trybie 

dwóch czytań według druku Nr 615. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 6, 6a stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy Placu 

Juliusza Kossaka Nr 3 wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w 

nieruchomości wspólnej. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 615, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Lokal ma powierzchnię 156 m2, przy Kossaka 3, jest to narożny budynek, nie jest wpisany do 

rejestru zabytków indywidualną decyzją, natomiast znajduje się w gminnej i wojewódzkiej 

ewidencji zabytków, lokal położony jest na II piętrze, składa się z przedpokoju, 5 pokoi, 

kuchni, pomieszczeń gospodarczych. Aktualny stan techniczny utrudnia jego wykorzystanie, 

wartość nieruchomości wynosi 1.123.662 zł, będzie to przetarg ustny nieograniczony. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentację stanowisk klubów lub komisji? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, w 

takim razie zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z 
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paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na 17 września 2019 roku na godzinę 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 

września 2019 roku godzina 15.oo. Przechodzimy do następnego projektu uchwały w trybie 

dwóch czytań według druku Nr 622. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu od dwójki 

wnioskodawców po 24/96 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty 

udzielonej od ceny sprzedaży udziału 412/197009 części w nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym na os. Tysiąclecia 

22 stanowiącym poprzednio własność wnioskodawców w wyżej 

wymienionych częściach. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 622, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Odstąpienie od bonifikaty dotyczy wyłącznie udziału w gruncie, ponieważ był to lokal 

wyodrębniony z zasobów spółdzielni Mistrzejowice, następnie osoby wnioskujące posiadają 

niewielki udział, który odziedziczyły i następnie po odziedziczeniu udziału lokal został zbyty, 

wnioskodawcy proszą Radę Miasta o odstąpienie motywując to faktem, iż posiadając 

niewielki udział przystali na propozycje większości spadkobierców odnośnie zbycia tego 

lokalu. Środki uzyskane przeznaczyli na remont mieszkania. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentację stanowisk klubów lub komisji? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, 

wobec czego zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na 17 września 2019 roku na godzinę 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 

września 2019 roku godzina 15.oo. Przechodzimy do następnego projektu uchwały w trybie 

dwóch czytań według druku Nr 623. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 2/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 8 położonym przy ul. 

Włodkowica w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 623, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Tutaj bonifikata dotyczy zbycia lokalu mieszkalnego, po nabyciu lokalu od miasta z 

zastosowaniem bonifikaty właścicielka zmarła i spadek nabył mąż oraz dwie córki, następnie 

umową notarialną dokonano działu spadku w ten sposób, że na wyłączność mieszkanie to 

uzyskała jedna z córek i stąd prośba do Rady Miasta o odstąpienie, ponieważ lokal pozostał w 

gronie rodziny, służy dalej zaspokojeniu potrzeb mieszkaniowych. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentację stanowisk klubów lub komisji? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, 

wobec czego zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na 17 września 2019 roku na godzinę 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 

września 2019 roku godzina 15.oo. Przechodzimy do następnego projektu uchwały w trybie 

dwóch czytań według druku Nr 624. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 8 położonym na os. Kazimierzowskim w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 624, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Anna 

Trembecka. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Bonifikata dotyczy udziału, została od nabycia lokalu od miasta, następnie właściciele 

darowali lokal na rzecz swojego syna, który w dalszej kolejności z powrotem darował na ich 

rzecz, czyli odstąpił od darowizny, prosi Radę Miasta o odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty, ponieważ nie był w stanie utrzymywać tego lokalu, w związku z tym zdecydował 

się aby lokal wrócił z powrotem do rodziców, którzy byli pierwotnymi właścicielami. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej i Komisji 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentację stanowisk klubów lub komisji? Nie 

widzę, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie 

widzę, wobec czego zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i 

zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia 

autopoprawek na 17 września 2019 roku na godzinę 15.oo i ostateczny termin zgłaszania 

poprawek na 19 września 2019 roku godzina 15.oo. Szanowni Państwo ja wznawiam ten 

punkt związany ze zmianami w budżecie, co był, druk 633, wznawiam go żeby zamknąć, 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu uchwały. Jako, że jest 

wniosek ja muszę wyznaczyć krótkie terminy poprawek i autopoprawek, więc wyznaczam 

ostateczny termin składania autopoprawek na 11 września na godzinę 14.50 i ostateczny 

terminy zgłaszania poprawek na godzinę 15.oo, również 11 września czyli dzisiaj. W sytuacji 

gdy wniosek w sprawie,  o wprowadzenie do II czytania jako sprawy nagłej, nie przejdzie, 

wtedy te poprawki odpowiednio wydłużymy. Przechodzimy do następnego punktu, projekt 

uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu do projektu 

uchwały według druku Nr 639-R minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Rezolucja w sprawie janosikowego w oświacie. 
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 639-R, tryb jednego czytania, referuje Pan Radny Łukasz 

Wantuch. Pana Radnego Łukasza Wantucha nie ma. Drodzy Państwo jako, że nie mamy 
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innych projektów uchwał ja ogłaszam 10 minut przerwy żeby Pan Radny zdążył przyjść. 

Przerwa do godziny 14.35. 

 

Przerwa do godziny 14.35. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Drodzy Państwo mamy godzinę 14.35, wznawiam obrady, projekt uchwały w trybie jednego 

czytania. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 2 Statutu do projektu uchwały według druku Nr 639-R 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Rezolucja w sprawie janosikowego w oświacie. 
Projekt Grupy Radnych, tryb jednego czytania, referuje Pan Przewodniczący Łukasz 

Wantuch, bardzo prosimy o zreferowanie tej rezolucji. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Przepraszam za to drobne opóźnienie, ale nawet Radny musi czasami skorzystać z toalety. 

Będę omawiał jednocześnie dwa druki, 639 i 640 gdyż ich temat jest zbliżony. Otrzymali 

Państwo autopoprawkę, w której są poprawione pewne kwestie formalne, został również 

zmieniony adresat, obie rezolucje skierowane są do Mateusza Morawieckiego, Prezesa Rady 

Ministrów. Pierwsza rezolucja numer 639 dotyczy janosikowego.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Proszę po kolei może bo żebyśmy się nie pogubili, referować rezolucję o oświacie. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Dobrze, to omówię najpierw 639 czyli janosikowe w oświacie. Szanowni Państwo do końca 

tego roku musimy przeznaczyć 23 mln zł na podwyżki dla nauczycieli, w przyszłym roku to 

będzie kwota około 150 mln zł, z czego dostaniemy refundację na poziomie 60 %. Wynika to 

z przelicznika, który jest w rozporządzeniu, który niejako karze nas jako miasto i musimy po 

prostu dołożyć z własnych pieniędzy 9 mln zł do końca tego roku, za cztery miesiące, więc w 

przyszłym roku ta kwota, trzeba będzie ją razy trzy przemnożyć. I uważam, że to jest po 

prostu niesprawiedliwe, podwyżki dla nauczycieli są konieczne, ale nie może być takiej 

sytuacji, że rząd obiecuje, wprowadza zmiany, a spora część tych kosztów jest przerzucona na 

samorządy. Te podwyżki powinny w 100 % być sfinansowane w subwencji oświatowej, a jak 

Państwo zapewne pamiętają podczas poprzedniej dyskusji Radna Maliszewska powiedziała, 

że dopłacamy i tak 400 mln zł do oświaty krakowskiej czyli tyle wynosi różnica między naszą 

subwencją, a realnymi kosztami. Jest to apel do rządu żeby sprawiedliwie potraktowano nasze 

miasto. Druga rezolucja 640 dotyczy zniesienia janosikowego, nasze miasto w tym roku musi, 

bo musi oddać 90 mln zł, to jest kwota większa niż kwota, którą otrzymamy z akcji Płać 

podatki w Krakowie. Pracujemy nad dochodami, staramy się przyciągnąć ludzie do naszego 

miasta, staramy się żeby ludzie u nas płacili podatki, a jednocześnie jesteśmy za to karani w 

ten sposób, że oddajemy pieniądze w ramach janosikowego. Dodatkowo trzeba pamiętać, że 

zmniejszą się nasze dochody w przyszłym roku o kwotę około 200 mln zł, wynikającą ze 

zmian w podatku dochodowym. Te wszystkie rzeczy biorąc pod uwagę uważam, że również 

powinniśmy w tym momencie dokładnie wystąpić do Prezesa Rady Ministrów z propozycją 

zniesienia janosikowego. Ten postulat powtarza się już od wielu lat, my jesteśmy jako gmina 
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jednym z najbardziej poszkodowanych organizacji społecznych z tego powodu i w tej sytuacji 

powinniśmy spróbować chociaż skłonić rząd do bardziej sprawiedliwego potraktowania 

naszej gminy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy, mamy autopoprawkę, którą rozumiem, ta autopoprawka, w 

tej autopoprawce jest treść, która właśnie zostanie, która zmienia właśnie tą podstawową 

rezolucję, czy mamy stanowisko Prezydenta, komisji lub klubów do przedmiotowej rezolucji? 

Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę 

wobec czego zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam 

dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono 

poprawek, zgłoszono autopoprawkę, głosowanie odbędzie się w bloku głosowań. Następny 

projekt uchwały w trybie jednego czytania według druku Nr 640-R. Zgodnie z paragrafem 34 

ust. 2 Statutu do projektu uchwały według druku Nr 640-R minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady.  

 

Rezolucja w sprawie zniesienia janosikowego. 
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 640-R w trybie jednego czytania, referuje Pan 

Przewodniczący Łukasz Wantuch, bardzo prosimy. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Ja tylko Szanowni Państwo Radni powtórzę najważniejszą informację, 90 mln zł, tyle musimy 

oddać z naszych dochodów w tym roku, w przyszłym roku pewnie to będzie 100 mln, 

ponieważ ta kwota wzrasta, zaczęło się od 30 mln, myślę, że jako Radni powinniśmy chociaż 

spróbować coś podziałać  w tej kwestii zwłaszcza biorąc pod uwagę tą gigantyczną obniżkę, 

gigantyczną stratę jaką poniesiemy z tytułu obniżenia podatku dochodowego.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękujemy.  Proszę jeszcze powiedzieć krótko o autopoprawce bo tutaj nie ma wpisanego. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Autopoprawka, właściwie to autopoprawka zmienia, ponieważ w pierwotnej wersji pojawiła 

się kwota około 150 mln zł, tutaj dowiedziałem się, że będzie to kwota wyższa, między 200  a 

250 mln, ale wpisałem bezpiecznie kwotę 200 mln zł do treści tej rezolucji. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Mamy doręczoną autopoprawkę, która zmienia treść uchwały, rezolucji 

w tym brzmieniu pierwotnym. Czy mamy prezentację stanowisk Prezydenta, komisji lub 

stanowiska klubów? Nie widzę, otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która  oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie 

zgłoszono poprawek, jest autopoprawka.  Szanowni Państwo wyczerpaliśmy porządek obrad 

z tym zastrzeżeniem, że mamy jeszcze wprowadzenia skarg, więc bardzo proszę o przybycie 

na salę, będziemy mieli jeszcze jedno wprowadzenie sygnalizowane przez Pana Radnego, 

Pana Przewodniczącego Michała Starobrata, ale to za chwilę, bardzo proszę o powrót na salę.  

Wniosek formalny Pan Radny Łukasz Wantuch. 
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Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

W imieniu Klubu Przyjazny Kraków proszę o 10 minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Na wniosek Klubu Radnych Przyjazny Kraków ogłaszam przerwę do godziny 14.55, wniosek 

Klubu Radnych Przyjazny Kraków, ale rozumiem, że jest to w imieniu Klubu Radnych, z 

upoważnienia Przewodniczącego. 

 

Przerwa do godziny 14.55. 
 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Przed nami wnioski o wprowadzenie petycji, które zgłosiła i skarg, uchwał w sprawie skarg, 

które zgłasza Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, później był jeszcze 

wniosek zgłaszany, sygnalizowany w sprawie wykreślenia jednej osoby z Komisji, chyba, że 

będą jeszcze ewentualnie inne wnioski i oczywiście wniosek formalny o wprowadzenie do II 

czytania projektu budżetowego też jest, więc to też musimy głosować i oczywiście wszystkie 

głosowania tych uchwał, które na dzisiejszej Sesji mieliśmy w dyskusji, więc proszę o powrót 

na salę. Szanowni  Państwo  Klub Przyjazny Kraków, wnioskodawca przerwy jest gotowy, 

czy Klub Prawa i Sprawiedliwości jest gotowy? Czy Klub Koalicji Obywatelskiej jest 

gotowy? Klub Przyjazny Kraków jest gotowy, Klub Kraków dla Mieszkańców jest gotowy. 

Czekamy wciąż na dwa kluby największe. Klub Koalicji Obywatelskiej gotowy. Klub Prawa i 

Sprawiedliwości gotowy. W takim razie Szanowni Państwo zostały zgłoszone tutaj pisemnie 

5 wniosków formalnych w sprawie skarg i petycji oraz jeden wniosek, rozumiem, że Pan 

Przewodniczący chce omówić te wnioski? Nie, to w takim razie proszę Pana Radnego 

Starobrata, wznawiam obrady i stwierdzam kworum, widać ewidentnie, że są Radni, proszę 

jeszcze o przedstawienie kolejnego wniosku o wprowadzenie. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja mam prośbę o wprowadzenie do porządku obrad druku Nr 646 w sprawie zmiany w 

składzie Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza Rady Miasta Krakowa, przedkładam 18 

podpisów. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. To jest projekt Grupy Radnych. Mam pytanie do obsługi czy to, jest tutaj opinia 

prawna? Możemy to procedować? Jest. W takim razie zrobimy po kolei. W takim razie 

przechodzimy do głosowania najpierw wniosku o wprowadzenie skarg i petycji, mamy tak. 

Pierwszy wniosek o wprowadzenie jako sprawy nagłej projektu uchwały według druku Nr 

641 w sprawie skargi na działanie Spółki Trasa Łagiewnicka S.A. Głos za, głos przeciw temu 

wnioskowi? Nie widzę, czekamy na możliwość. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem projektu uchwały według druku 

Nr 641 w sprawie skargi na działanie Spółki Trasa Łagiewnicka? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 
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 Głosowało 29 Radnych, 29 głosów za, 0 przeciw, o głosów wstrzymujących się.  

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. 

 

 Przechodzimy do następnego wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Krakowa, wniosek o wprowadzenie i rozpatrzenie jako sprawy nagłej projektu 

uchwały w sprawie skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa i Zarządu Budynków 

Komunalnych według druku Nr 642. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego wniosku? 

 Kto jest przeciwny? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 33 Radnych, 33 głosy za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. 

 

 Przechodzimy do następnego wniosku, również projekt Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miasta Krakowa według druku 643, projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji zgłoszonej przez mieszkańca, dotyczącej ograniczenia zabudowy na terenie Dzielnicy 

V Krowodrza. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego wniosku? 

 Kto jest przeciwny? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 33 Radnych, 33 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, że 

wniosek został przyjęty. 

 

 Następny wniosek o wprowadzenie i rozpatrzenie jako sprawy nagłej projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  dotyczącej ustalenia zerowej stawki opłaty za postój 

w strefie płatnego parkowania lub innych stawek preferencyjnych dla pracowników Szpitala.  

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 644. Głos za, głos 

przeciw temu wnioskowi.  Nie widzę. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem projektu uchwały według druku 

Nr 644 do porządku obrad jako sprawy nagłej? 

 Kto jest przeciwny? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 32 Radnych, 32 głosy za, 0 przeciwnych głosów, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa przyjęła ten wniosek. 

 

 Następny wniosek o wprowadzenie i rozpatrzenie jako sprawy nagłej projektu 

uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez mieszkańca dotyczącej powstania w 
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Krakowie cmentarza dla małych zwierząt. Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, druk 

Nr 645. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa jest za wprowadzeniem projektu uchwały według druku Nr 645? 

 Kto jest przeciwny? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 34 Radnych, 34 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że wniosek o wprowadzenie został przyjęty. 

 

 I mamy wniosek Grupy Radnych w sprawie zmiany w składzie Komisji Ekologii i 

Ochrony Powietrza Rady Miasta Krakowa, projekt uchwały według druku Nr 646. Głos za, 

głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały i 

rozpatrzenie jako sprawy nagłej, projekt uchwały według druku Nr 646? 

 Kto jest przeciwny? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 33 Radnych, 33 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. To może przejdziemy od razu do tych wniosków i 

głosowań w tych sprawach. Zapraszam Pana Radnego Adama Kalitę. Projekt uchwały w 

trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu 

uchwały według druku Nr 641 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Skarga na działanie Spółki Trasa Łagiewnicka S.A. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 641, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Radny Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Przedstawiam w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały według druku 

641 na działanie Spółki Trasa Łagiewnicka S.A, Komisja proponuje uznać tą skargę za 

niezasadną. Nie została wprowadzona autopoprawka ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, Prezydenta, klubów? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. 

Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek i nie 

zgłoszono autopoprawek, wobec powyższego poddaję projekt uchwały pod głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 
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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 35 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 641. 

 

 Projekt uchwały, rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku Nr 642  

w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do 

projektu uchwały według druku Nr 642 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin 

zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o 

składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa i Zarząd Budynków 

Komunalnych w Krakowie. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 642, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Radny Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji składam projekt uchwały według druku 642 na 

działania Prezydenta, Komisja proponuje uznać tą skargę za niezasadną, nie wpłynęła 

autopoprawka ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, Prezydenta, klubów? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. 

Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek i nie 

zgłoszono autopoprawek, wobec powyższego poddaję projekt uchwały pod głosowanie. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 642. 

 

 Następny projekt uchwały, projekt uchwały w trybie jednego czytania według druku 

Nr 643. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według 

druku Nr 643 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 
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Rozpatrzenie petycji dotyczącej ograniczenia zabudowy na terenie 

Dzielnicy V Krowodrza. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 643, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Przewodniczący Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa zgłaszam projekt 

uchwały według druku 643 dotyczący petycji, Komisja wyraża wolę uwzględnienia petycji w 

uchwalanych miejscowych planach zagospodarowania dla obszaru dzielnicy V Krowodrza. 

Nie wpłynęła autopoprawka ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, klubów, Prezydenta? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. 

Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek i nie 

zgłoszono autopoprawek, wobec powyższego poddaję projekt uchwały pod głosowanie. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały według druku 

Nr 643? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła  uchwałę według druku Nr 643. 

 

 Następny projekt uchwały według druku 644 w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 644 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Rozpatrzenie petycji dotyczącej ustalenia zerowej stawki opłaty za postój w 

strefie płatnego parkowania lub innych stawek preferencyjnych dla 

pracowników Szpitala. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 644, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Przewodniczący Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Komisja, w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiam Państwu projekt 

uchwały według druku 644 w sprawie petycji, Komisja proponuje uznać, nie uwzględnić 

wniesionej petycji. Nie wpłynęła autopoprawka ani poprawki. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, klubów lub stanowisko 

Prezydenta? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tej sprawie? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie 

zgłoszono poprawek i nie zgłoszono autopoprawek, wobec powyższego poddaję projekt 

uchwały pod głosowanie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 644? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 39 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdza, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 644.  

 

 Projekt uchwały według druku Nr 645 w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 645 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Rozpatrzenie petycji dotyczącej powstania w Krakowie cmentarza dla 

małych zwierząt. 
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, druk Nr 645, tryb jednego 

czytania, referuje Pan Przewodniczący Adam Kalita. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji składamy projektu chwały według druku 645, 

Komisja uznała i prosi Pana Prezydenta o podjęcie wszelkich działań zmierzających do jak 

najszybszego zapewnienia mieszkańcom na terenie Krakowa miejsca umożliwiającego 

pochowanie małych zwierząt. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, klubów lub stanowisko 

Prezydenta? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tej sprawie? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie 

zgłoszono poprawek i nie zgłoszono autopoprawek, wobec powyższego poddaję projekt 

uchwały pod głosowanie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 645? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 
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 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku 645.  

 

 Następny projekt uchwały według druku 646 w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku Nr 646 

minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie 

do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Zmiana w składzie Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza Rady Miasta 

Krakowa. 
Projekt Grupy Radnych, druk Nr 646, tryb jednego czytania, referuje Pan Radny Michał 

Starobrat. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Uchwała odwołuje ze składu Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza Rady Miasta Krakowa 

Pana Artura Buszka. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy. Do projektu uchwały mamy doręczoną autopoprawkę wynikającą, jak 

widzę tutaj, ze zmiany, była drobna pomyłka oraz podstawę prawną. Czy mamy prezentacje 

opinii komisji, klubów lub stanowisko Prezydenta? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 

ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. W trybie statutowym  zgłoszono autopoprawkę, nie zgłoszono poprawek, wobec 

powyższego poddaję projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopoprawką. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 646? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie, 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku 646 wraz z 

autopoprawką.  

 

Był jeden wniosek o wprowadzenie do II czytania, więc może byśmy go najpierw 

zrobili, żeby nie trzymać Pana Dyrektora. Mieliśmy tak, to jest projekt uchwały według druku 

Nr 633, Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019, referował Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek, było I czytanie, do tego projektu uchwały został zgłoszony wniosek o wprowadzenie 

do II czytania jako sprawy nagłej, jako, że zamknąłem I czytanie wcześniej, następnie 

wyznaczyłem terminy poprawek i autopoprawek, te terminy już minęły, wobec czego poddaję 

ten wniosek, czy jest głos za, głos przeciw temu wnioskowi, o wprowadzenie tego projektu 

uchwały, tego budżetowego do II czytania jako sprawy nagłej?  Nie ma, wobec czego 

otwieram głosowanie. 

 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem tego wniosku? 
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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 34 Radnych, 29 głosów za, 2 głosy przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa wprowadziła projekt uchwały według druku Nr 633 do 

II czytania jako sprawę nagłą. Wobec czego rozpatrzylibyśmy od razu ten punkt, więc 

przechodzimy do II czytania. Panie Dyrektorze prosimy o informacje o poprawkach i 

autopoprawkach. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękuję Panie Dyrektorze. Wobec powyższego stwierdzam odbycie II czytania i 

przechodzimy do głosowania. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały według druku Nr 

633, są to zmiany w budżecie Miasta Krakowa na 2019 rok. 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam głosowanie i 

proszę o wynik. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 22 głosy za, 10 głosów przeciw, 6 głosów wstrzymujących 

się. Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 633. Wydruk. 

 

 Przechodzimy do następnego punktu. Projekt uchwały według druku Nr 559. Zmiana 

uchwały nr CVIII/2810/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 29 sierpnia 2018 r. w sprawie 

utworzenia i zatwierdzenia statutu jednostki budżetowej Zarząd Transportu Publicznego w 

Krakowie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o wynik. 

 

 Głosowało 34 Radnych, 34 osoby za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 559. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 577. Ustalenie zasad udzielania dotacji 

celowej, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania dla spółek 

wodnych realizujących zadania związane z bieżącym utrzymaniem wód i urządzeń wodnych 

oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 
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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak to zamykam 

głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 głosów za, 0  przeciwnych, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, że Rada Miasta 

Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 577. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 532. Zmiana uchwały nr CXIII/2968/18 

Rady Miasta Krakowa z dnia 10 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 

trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 95 usytuowanego w budynku na os. II Pułku 

Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 37 % bonifikaty. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 532? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o wynik. 

 

 Głosowało 34 Radnych, 33 głosy za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się.  Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 532. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 533. Wniosek formalny? Bardzo proszę 

Pani Radna. 

 

Radna – p. M. Jantos 

Przy szybkości wygłaszania przez Pana Przewodniczącego uprzejmie proszę żeby poprzednie 

moje głosowanie zaprotokołować jako wstrzymujący się mój głos. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Bardzo dziękujemy, w protokole takie coś się znajdzie. Następny projekt uchwały, 533. 

Zmiana uchwały nr CXV/3067/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 7 listopada 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 41 

usytuowanego w budynku na os. II Pułku Lotniczego 46 w Krakowie na rzecz najemców z 

zastosowaniem 36 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 533? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o wynik. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 37 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 533. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 535. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 
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mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 3A położonego przy ul. Puszkarskiej w Krakowie.  

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 535? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o wynik. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 535. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 545. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

640/25149 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Sądowej 7 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 545? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o wynik. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 545. 

 

 Następny projekt uchwały według druku 549. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

3973/503359 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Bajecznej 3 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 549? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 549. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 550. Wyrażenie zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 38 stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Tadeusza 

Kantora Nr 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały według druku Nr 550? 

 Kto jest przeciw? 



XXIV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

11 września 2019 r. 
 

75 
 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie i 

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 33 głosy za, 4 głosy przeciwne, 2 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 550. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 551. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/4 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy w wymienionej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 34 głosy za,  0 przeciw, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 551. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 552. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/4 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni w wyżej wymienionej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 4 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według  druku Nr 552.  

 

 Następny projekt uchwały według druku 554. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 34 położonego przy ul. Rydlówka w Krakowie.  

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 
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 Głosowało 41 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 4 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 554. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 555. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu ½ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Nowosądeckiej 23. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 555. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 556. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu ½ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 13/1000 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Pachońskiego 16 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 556. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 557. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu ½ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 4939/1792344 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Nowosądeckiej 23 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni we wskazanej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciw, 3 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 557. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 558. Zmiana uchwały nr VI/99/19 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
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bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 108 usytuowanego w budynku na os. Handlowym 8 

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 41 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciw, 3 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 558. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 560. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

5011/1116358 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 20 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 560. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 563. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/8 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 5494/351496 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym na os. Piastów 44 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy 

w wyżej wymienionej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 563? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 36 Radnych, 33 głosy za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 563. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 564. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/2 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 2798/1116358 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 22 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni w wyżej wymienionej części. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 564? 
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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 36 Radnych,  31 głosów za, 1 głos przeciwny, 4 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 564. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 578. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu części zwaloryzowanej kwoty odpowiadającej środkom finansowym 

przeznaczonym na nabycie lokalu mieszkalnego położonego w budynku nr 14 przy ulicy 

Wybickiego w Krakowie, co stanowi 43,81% udzielonej przez Gminę Miejską Kraków 

bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 26 

położonego przy ul. Retoryka w Krakowie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 578? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 578. 

 

 Następny projekt uchwały według druku Nr 579. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu ¼ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni we wskazanej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 579? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 34 Radnych, 32 głosy za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 579. 

 

 Projekt uchwały według druku Nr 580. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu ¼ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

18/1000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Zielińskiej 20 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy we 

wskazanej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 580? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 
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 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 37 Radnych, 33 głosy za, 0 przeciw, 4 Radnych się wstrzymało. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 580. 

 

 Projekt uchwały według druku Nr 581. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 53 usytuowanego w budynku przy ul. Bosaków 9 w 

Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 79 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 581? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 581. 

 

 Projekt uchwały według druku Nr 582. Zmiana uchwały nr CXV/3061/18 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 7 listopada 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 87 usytuowanego w budynku na os. Teatralnym 2 

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 82 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 582? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 36 Radnych, 34 głosy za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 582. 

 

 Druk Nr 583. Zmiana uchwały nr CXI/2900/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 26 

września 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 174 usytuowanego w budynku na os. Kolorowym 16 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 56 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 583? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 34 głosy za, 0 przeciw, 4 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 583. 

 

 Druk Nr 584.  Zmiana uchwały nr VI/98/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 
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nr 70 usytuowanego w budynku na os. II Pułku Lotniczego 45 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 7 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 584? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 36 Radnych, 34 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 2 wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 584. 

 

 Druk Nr 585. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 26 usytuowanego w budynku na os. Krakowiaków 21 w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 87 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 585? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 37 Radnych, 34 głosy za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 585. 

 

 Druk Nr 591. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 16A stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Basztowej Nr 15 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr 

CVII/2757/18 z dnia 5 lipca 2018 roku. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 33 głosy za, 4 głosy przeciwne, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 591. 

 

 Druk Nr 592. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty 

zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 2983/447907 części w 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Telimeny 

31 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 
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 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 35 Radnych, 31 głosów za, 0 przeciwnych, 4 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 592. 

 

 Druk Nr 593. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 75/2959 części w 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. 

Kozietulskiego 1 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy we 

wskazanej części. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 37 głosów za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 593. 

 

 Druk Nr 597. Zmiana uchwały nr VI/97/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 34 usytuowanego w budynku położonym na os. Na Stoku 23 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 34 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 35 Radnych, 32 głosy za, 0  przeciwnych, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 597. 

 

 Druk Nr 598. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 18B usytuowanego w budynku przy Rynku Kleparskim 4 w Krakowie na 

rzecz najemców z zastosowaniem 78 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 36 głosów za, 0 przeciwnych, 3 wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 598. 
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 Druk Nr 599. Zmiana uchwały nr CXIII/2965/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 10 

października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 29 usytuowanego w budynku na os. Zielonym 16 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 66 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 37 Radnych, 35 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 599. 

 

 Druk Nr 600. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 17 położonego przy ul. Rydygiera w Krakowie. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 600? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 36 głosów za, 0 przeciw, 4 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku 600. 

 

 Druk Nr 601. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego oznaczonego Nr 1 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Wrocławskiej Nr 12B wraz 

z oddaniem w użytkowanie wieczyste udziału w nieruchomości gruntowej, na której położony 

jest budynek. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 601? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 35 głosów za, 4 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 601. 

 

 Druk Nr 610. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia 

planu dochodów w działach: 600, 750, 801, 852, 854, 855, 900 i 926 oraz zmian planu 

wydatków w działach: 020, 600, 710, 750, 754, 801, 851, 852, 853, 854, 855, 900, 921 i 926/.  

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 610? 
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 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 39 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 610. 

 

 Druk Nr 611. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach: 600, 750, 801, 854, 900, 921 i 926 – zadania dzielnic/.  Otwieram 

głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 611? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 40 Radnych, 40 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 611. 

 

 Druk Nr 612. Zmiana uchwały Nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia 27 

marca 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa z późniejszymi 

zmianami. Otwieram głosowanie i głosujemy druk wraz z autopoprawką. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 612 wraz z 

autopoprawką? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 39 Radnych, 24 głosy za, 0 głosów przeciwnych, 15 głosów 

wstrzymujących. Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę wraz z 

autopoprawką według druku Nr 612. 

 

 Druk Nr 604. Ustalenie miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 

Społecznej w 2020 roku. Nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 604? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 604. 
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 Druk Nr 618. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w 

zakresie ochrony i zabezpieczania murali, istniejących i funkcjonujących w przestrzeni 

publicznej Krakowa, przed aktami wandalizmu. Tutaj mamy autopoprawkę, brak jest 

poprawek, wobec czego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 618 wraz z 

autopoprawką? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 41 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 618 wraz z autopoprawką. 

 

 Druk Nr 629. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. Brak jest poprawek i 

autopoprawek. Otwieram głosowanie. Dzisiejsze skargi były głosowane, teraz są te skargi, 

które były wcześniej  w porządku obrad.  

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 629? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 41 Radnych, 41 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 629. 

 

 Druk Nr 630. Skarga na Dyrektora Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 630? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 38 Radnych, 38 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 630. 

 

 Druk 632. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2019 /dot. zwiększenia planu 

dochodów w działach: 756, 852, 854, 855 i 900 oraz zmian w planie wydatków w działach: 

600, 700, 750, 852, 853, 854, 855, 900 i 921/. Nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały według druku Nr 632? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 



XXIV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

11 września 2019 r. 
 

85 
 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 36 Radnych, 36 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. Stwierdzam, że 

Rada Miasta Krakowa podjęła uchwałę według druku Nr 632.  

 

 Kolejny projekt uchwały według druku Nr 639-R. Rezolucja w sprawie janosikowego 

w oświacie. Otwieram głosowanie,  głosujemy rezolucję wraz z autopoprawką. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

 Głosowało 35 Radnych, 25 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Stwierdzam, 

że Rada Miasta Krakowa podjęła rezolucję według druku Nr 639-R. 

 

 Kolejna rezolucja według druku Nr 640-R wraz z autopoprawką. Rezolucja w sprawie 

zniesienia janosikowego. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy z Państwa wzięli udział w głosowaniu? Jeśli tak zamykam głosowanie,  

proszę o podanie wyników. 

 

Głosowało  25 Radnych, 23 głosy za, 0 przeciw,  0 wstrzymujących się, 2 Radnych nie 

brało udziału w głosowaniu. Stwierdzam, że Rada Miasta Krakowa podjęła rezolucję według 

druku Nr 640-R. Czy mamy jeszcze jakieś wnioski? Wniosków formalnych o wprowadzenie 

nie ma. 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą do projektodawców projektów uchwał według druków 610, 

611, 612, 632 i 633 o przygotowanie do 13 września 2019 roku i przekazanie do Kancelarii 

Rady Miasta Krakowa projektów i załączników do podjętych uchwał zgodnie z paragrafem 7  

ust. 2 pkt 2 rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 18 stycznia 

2007 roku w sprawie Biuletynu Informacji Publicznej.  

Zostałem również poproszony by poinformować, że zostało do nas skierowane pismo w 

sprawie warsztatów Międzysektorowej Grupy Sterującej, która będzie realizować działania 

związane z Zeroemisyjnością, w razie czego są tutaj, była tutaj pani, która wytłumaczy o co 

chodzi, takie pismo do nas wpłynęło, zostało skierowane na maila. Przechodzimy do punktu 

 

Oświadczenia i komunikaty. 
Pan Przewodniczący Adam Migdał bardzo proszę. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Chciałem oświadczyć, że Gazeta Wyborcza napisała nieprawdę, duże przekłamanie, nie 

opuściłem w czasie głosowania nad pierwszym punktem sali obrad ostentacyjnie, wziąłem 

udział w głosowaniu, będąc głosem przeciw. To tyle. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Jeśli Państwo redaktorzy z Gazety Wyborczej nas oglądają jest prośba rozumiem o 

sprostowanie tej informacji. Czy mamy inne komunikaty bądź oświadczenia? Nie mamy. 

W takim razie proszę o sprawdzenie listy obecności. Zamykam listę, proszę o pokazanie. Pan 

Dominik Jaśkowiec nieobecny i Pan Sławomir Pietrzyk nieobecny, obaj pojechali Panowie na 

Konwent Przewodniczących Miast Wojewódzkich do Lublina, więc są oddelegowani. 

Ostatnim punktem Sesji jest jej zamknięcie. 

 Zamykam obrady XXIV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa. Serdecznie 

wszystkim Państwu dziękuję.   

 

 

 

 


